
DADES DE CELEBRACIÓ DE LA SESSIÓ

Ajuntament d'Argentona

Carrer Gran 59, Argentona. 08310 (Barcelona). Tel. 937974900. Fax: 
937970800

Expedient núm. Òrgan col·legiat

PLN/2025/5 El ple

Tipus de convocatòria:
Ordinària

Data:
26 / de maig / 2025

Durada:
Des de les 18:30 fins a les 20:31

Lloc:
Sala de Plens

Presidida per:
MONTSERRAT CAPDEVILA CAÑADAS

Secretari:
Míriam Tenas i Camps

ASSISTÈNCIA A LA SESSIÓ

Núm. d'identificació Nom i Cognoms Assisteix

38874509R Bernat Calvo Català SÍ

38847664C Hector Carlos Travesa Gomez SÍ

46116954E Isabel Sunyer Marfa SÍ

37653895C Isidre Viñas Llebot SÍ

77611025D Joaquin Juan Capdevila Colominas SÍ

38771033W Joan Boba Duran SÍ

38829291R Joan Garachana Martín SÍ

38835803G Juan Francisco Fragoso Escribano SÍ

77609163X Montserrat Capdevila Cañadas SÍ

77608757H Maria Del Mar Rodriguez Mena SÍ

ACTA
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Ajuntament d'Argentona

Carrer Gran 59, Argentona. 08310 (Barcelona). Tel. 937974900. Fax: 
937970800

35079786W Maria Mercè Juan Loshuertos SÍ

38821256Q Maria Montserrat Cervantes Codina SÍ

47965894S Mariona Pasqual Villahoz SÍ

38839502T Raul Tornay Quintanilla SÍ

38852542E Sergi Blanco Mora SÍ

38823090X Susana Andrea Lopez Rico SÍ

77604121M Xavier Collet Diví SÍ

Una vegada verificada per Secretaria la constitució vàlida de l’òrgan, la 
Presidència obre la sessió, procedint a la deliberació sobre els assumptes inclosos 
en l’ordre del dia.

Sra. alcaldessa.- Benvinguts al Ple ordinari del mes de maig. Tinc la veu una 
mica,  afònica  però  intentaré  fer  tots  els  punts  i  que  se  m’escolti.  Abans  de 
començar  amb l’ordre  del  dia,  tenim una declaració  institucional  de totes  les 
formacions  d’aquest  consistori,  que  passaré  a  la  lectura,  i  també  vull  agrair, 
doncs,  el  suport  de tots  els  regidors,  regidores i  de totes  les formacions  que 
estem presents en aquí. 

Declaració de tots els grups municipals de l'Ajuntament és per donar 
suport al Correllengua 2025 

Atesa la necessitat d’assolir la plena normalització de la llengua catalana arreu 
del territori i convertir-la en la llengua vehicular i comuna de la nostra societat i 
en l’element d’integració de les persones nouvingudes, de manera que generi 
una  identitat  en  el  conjunt  de  la  nació  catalana.  Atesa  la  situació  actual  de 
retrocés en l’ús social del català i la posada en qüestió del seu ensenyament a les 
escoles, fet que obliga a un posicionament clar en la defensa de la llengua, més 
enllà de les ingerències polítiques i judicials. Atesa la celebració dels 29 anys de 
la  inactiva  cívica  del  Correllengua,  gràcies  al  suport  d’Ajuntaments,  Consells 
Comarcals,  associacions  i  societat  civil  en  general.  Atesa  la  rellevància  de  la 
figura de l’escriptora Mercè Rodoreda i Boví, que dona nom al Correllengua 2025, 
per tal de reivindicar-ne l’obra i retre-li l’homenatge que li correspon per la tasca 
que va desenvolupar per a posar la llengua i la literatura catalana a un nivell 
internacional, figura triada enguany pels organitzadors del Correllengua. Atesa la 
voluntat  de  la  coordinadora  d’associacions  per  a  llengua  catalana,  la  CAL, 
promotora del Correllengua, de ratificar i augmentar-ne aquest suport i arribar a 
tots  els  municipis  i  comarques  de  parla  catalana.  Atès  el  compromís  amb la 
llengua  catalana  que  sempre  ha  caracteritzat  aquest  municipi,  els  grups 
municipals del consistori d’Argentona declaren:

 Donar suport al Correllengua com a instrument reivindicatiu de la societat a 
favor de la plena normalització en l’ús social de la llengua arreu dels territoris 
de parla catalana i a favor de la seva unitat.

 Donar suport a les entitats i  grups del municipi interessats a organitzar el 
Correllengua i  a aportar  la infraestructura i  l’ajuda necessàries per al  bon 
desenvolupament de les activitats programades. 

 Fer pública aquesta inactiva i estendre-la a tots els àmbits que siguin propis C
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Ajuntament d'Argentona

Carrer Gran 59, Argentona. 08310 (Barcelona). Tel. 937974900. Fax: 
937970800

d’aquesta corporació.
 Donar  suport  a  les  iniciatives  de  voluntariat  promogudes  per  la  CAL  i 

encaminades  a  facilitar  l’apropiació  i  l’ús  del  català  oral  entre  persones  i 
col·lectiu, especialment entre la població nouvinguda.

 Col·laborar en l’organització dels actes i el bon funcionament del Correllengua 
2025.

 Comunicar  aquesta  declaració  a  la  seu  nacional  de  la  coordinadora 
d’associacions per la llengua catalana, amb l’adreça al carrer Olzinella 118 de 
Barcelona, o a través de l’adreça que tenen electrònica, que és cal@cal.cat, i 
als organitzadors locals del Correllengua, així com als partits signants d'àmbit 
català i estatal.
 

No sé si hi ha algú que vol afegir alguna qüestió? Sr. Collet.

Sr. Xavier Collet.- Sí, gràcies, alcaldessa. M’agradaria aprofitar aquest acord de 
tot el Ple per explicar, segur que ja tothom n’és coneixedor, que hi ha un partit 
que  sistemàticament  està  fent  política  en  contra  del  català  a  tot  el  domini 
lingüístic català.  Aquest partit  és el  PP.  Llavors,  m’agradaria  preguntar-lis  què 
pensen fer, si estan d’acord amb aquesta moció, què pensen fer en relació amb el 
seu partit, el seu partit que al País Valencià, per exemple, arracona el català a 
l’escola,  i  l’arracona  també als  mitjans de comunicació,  que intenta  dividir  la 
comunitat educativa per qüestions de llengua i que ataca la unitat de la llengua 
en el País Valencià. Que a les Illes treu l’exigència del coneixement del català en 
els funcionaris i que també treu aquesta, intenta dividir la comunicat educativa 
també en qüestions de llengua. Que a l’Aragó impedeix l’oficialitat del català en 
el seu Parlament. I que està en contra d’aquesta oficialitat i de que s’usi el català  
en  el  Parlament  espanyol  i  europeu.  I  m’agradaria  preguntar-lis  si  a  partir 
d’aquesta declaració institucional que tots hem aprovat i vostès també, pensen 
fer alguna acció davant del seu partit perquè això canviï. Gràcies. 

Sra.  alcaldessa.-  No  sé  si  per  interpel·lacions,  voleu...  No?  Doncs...  Sí,  Sr. 
Tornay.

Sr. Raúl Tornay.- Buenas, Sr. Collet. Ha solucionado algo en el pueblo con lo que 
nos acaba de decir a nosotros? Ha solucionado algo? Ha arreglado algo? No sé, 
digo, eh?

Sr. Xavier Collet.- Jo li faria la mateixa pregunta si en els dos anys de mandat 
vostè ha solucionat alguna cosa. Però miri, això és una inquietud dels ciutadans 
d’Argentona que vostè també representa. I com que és una inquietud, es porta en 
el  Ple.  I  com  que  és  una  inquietud  reconeguda,  tots  els  grups  polítics  s’hi 
afegeixen. I, per tant, a mi m’agradaria que vostè em digués si creu que això és 
important  com  per  afegir-s’hi,  deu  ser  perquè  preocupa  als  ciutadans  i  els 
preocupa a vostès, també. 

Sra. alcaldessa.- Sra. López.

Sra. Susana López.- Només és per aclarir que no només als grups polítics, sinó 
també tots els regidors. Ho dic perquè s’ha dit dues vegades grups polítics, però 
també els regidors que no pertanyem a cap grup polític també hem donat suport 
a aquesta declaració institucional.

Sra.  alcaldessa.-  Sí,  crec  que  he  dit  a  tots  els  regidors  i  regidores  i  grups C
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B) ACTIVITAT DE CONTROL

A) ACTA DE LA SESSIÓ ANTERIOR

Ajuntament d'Argentona

Carrer Gran 59, Argentona. 08310 (Barcelona). Tel. 937974900. Fax: 
937970800

municipals.

Sr. Xavier Collet.- He sigut jo.

Sra. alcaldessa.- Ah, d’acord. Sr. Fragoso. 

Sr. Francisco Fragoso.- Gracias, Sra. alcaldesa. Es cierto, Sr. Collet, que Raúl no 
ha podido hacer nada porque él no está gobernando. Si estuviera gobernando ya 
le digo yo que muchas cosas hubiese hecho. Otra cosa,  yo llevo 12 años, me 
parece a mí, en este Ayuntamiento, más o menos, 12 o 13 años. Siempre le he 
dicho, de la redonda de Argentona hacia fuera, cada uno que haga lo que quiera.  
Yo en mi municipio sé lo que tengo que hacer. No le puedo contestar otra cosa. 

Sra. alcaldessa.- Passaríem ja a l’ordre del dia, si no hi ha cap altra qüestió més.

Aprovació de l'acta de la sessió anterior núm. 4 de 28 d'abril de 
2025

Favorab
le

Tipus de votació: Nominal

A favor: 17, En contra: 0, Abstencions: 0, Absents: 0

A
f 
a 
v 
o 
r

Bernat Calvo Català, Hector Carlos Travesa Gomez, Isabel Sunyer 
Marfa, Isidre Viñas Llebot, Joaquin Juan Capdevila Colominas, Joan 
Boba  Duran,  Joan Garachana  Martín,  Juan  Francisco  Fragoso 
Escribano, Montserrat Capdevila Cañadas, Maria Del Mar Rodriguez 
Mena,  Maria Mercè Juan Loshuertos,  Maria Montserrat  Cervantes 
Codina,  Mariona  Pasqual  Villahoz,  Raul  Tornay  Quintanilla,  Sergi 
Blanco Mora, Susana Andrea Lopez Rico, Xavier Collet Diví

Sra. alcaldessa.- Digui’m, Sr. Boba

Sr.  Joan  Boba.- Només  una  observació  que  he  vist  a  l’acta,  en  l’apartat  de 
preguntes, al final, a la primera pregunta, quan nosaltres vàrem preguntar sobre 
el projecte de museïtzació del Museu del Càntir, simplement hi ha un error en el 
nom, el que va fer el projecte de museïtzació era l’Esteve Mach i a l’acta posa 
l’Esteve Amat. O sigui, simplement canviar Mach per Amat.

Sra. alcaldessa.- Gràcies. Doncs amb aquesta correcció passem a l’aprovació de 
l’acta.

Resolució:

Sotmesa a votació  l’acta  anterior  núm. 4 de 28 d’abril  de 2025 s’aprova per 
unanimitat, prèvia esmena consistent en la correcció del nom del Sr. Esteve Mach 
en l’apartat de precs i preguntes
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Donar compte de les actes de la Junta de Govern Local núm.6 de data 7 
d'abril de 2025 i núm. 7 de data 22 d'abril de 2025

Donar compte dels Decrets d'Alcaldia del dia 11 d'abril al 8 de maig de 
2025

Donar compte expressa al Ple Corporatiu dels Decrets d’Alcaldia que 
així ho requereixen del 11 d’abril al 8 de maig de 2025

Ajuntament d'Argentona

Carrer Gran 59, Argentona. 08310 (Barcelona). Tel. 937974900. Fax: 
937970800

Van quedar-ne assabentats

Van quedar-ne assabentats

Donar compte expressa al Ple Corporatiu dels Decrets d’Alcaldia 
que així ho requereixen del 11 d’abril al 8 de maig de 2025

De conformitat amb allò previst a la legalitat vigent, dec donar compte al Ple 
Corporatiu dels següents Decrets d’Alcaldia:

- Decret núm. 772/2025 de data 14 d’abril  de 2025,  relatiu a l’ordre de 
col·locació dels membres integrants de la Mesa de les sessions plenàries.

- Decret núm. 780/2025 de data 15 d’abril de 2025, relatiu a la 
finalització de l’Acord de col·laboració per a la formació pràctica en centres de 
treball per a la realització de  les  pràctiques  d’un  alumne  del  CENTRE 
POLITÈCNIC VILLAR de Barcelona

- Decret núm. 789/2025 de data 16 d’abril de 2025, relatiu a la modificació 
de  les  delegacions  d’atribucions  de  les  àrees  d’actuació  de  l’estructura 
organitzativa de l’ Ajuntament.

- Decret núm. 807/2025 de data 17 d’abril de 2025, relatiu a la 
delegació en la

regidora  municipal  Sra.  Mariona  Pasqual  Villahoz,  l’autorització  del  matrimoni 
civil promogut a l’expedient núm. 20241029/1009989.

- Decret núm. 822/2025 de data 22 d’abril de 2025, relatiu al nomenament 
del Sr. F. Xavier Collet Diví, primer tinent d'alcalde, alcalde accidental per la Junta 
de Govern Local a celebrar el dia 22 d’abril de 2025.

- Decret núm. 823/2025 de data 22 d’abril de 2025, relatiu a la 
delegació en la

regidora municipal Sra. Montserrat Cervantes Codina, l’autorització del matrimoni 
civil promogut a l’expedient nº 1/25-RC.

- Decret núm. 829/2025 de data 23 d’abril de 2025, relatiu a la rectificació 
d’errada material existent en el Decret d’Alcaldia número 2025-0789, de data 16 
d’abril de 2025, relatiu a la delegació d'atribucions de les àrees d’actuació de 
l’Ajuntament d’Argentona.

- Decret núm. 833/2025 de data 23 d’abril de 2025, relatiu a la recuperació 
d’ofici de la finca cadastral FR4233, de titularitat municipal (codi 128.152), amb 
consideració  de  bé  demanial,  que  es  troba  il·legalment  ocupada  amb  una 
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Donar compte dels informes de Tresoreria sobre terminis previstos de 
pagament d'obligacions, exp. 2453/2025

Ajuntament d'Argentona

Carrer Gran 59, Argentona. 08310 (Barcelona). Tel. 937974900. Fax: 
937970800

caravana per part de AEH.

- Decret núm. 857/2025 de data 25 d’abril de 2025, relatiu a la modificació 
de  les  delegacions  d’atribucions  de  les  àrees  d’actuació  de  l’estructura 
organitzativa de l’ Ajuntament.

- Decret núm. 862/2025 de data 25 d’abril de 2025, relatiu a 
l’aprovació de la

liquidació per import de 20.827,77 euros segons el conveni de modificació de 
l’acord  de  Ple  de  data  20  de  juny  de  2000  de  repercussió  de  les  despeses 
financeres del préstec la millora de la xarxa de distribució de l’aigua a la societat  
Aigües d’Argentona, SA, anualitat 2024.

- Decret núm. 880/2025 de data 29 d’abril de 2025, relatiu a la contractació 
mitjançant contracte laboral fix a EHA, com a Auxiliar de serveis polivalent, grup 
AP, de la plantilla de personal laboral de l’Ajuntament, amb efectes de data 1 de 
maig de 2025.

- Decret núm. 884/2025 de data 29 d’abril de 2025, relatiu a la 
modificació del

nomenament dels representants dels grups polítics municipals en el Consell de 
Mitjans de Comunicació.

- Decret núm. 903/2025 de data 29 d’abril de 2025, relatiu al nomenament 
com a funcionària de carrera a SCA, per ocupar la plaça de l’escala Administració 
General,  sots  escala  Tècnica  Auxiliar,  grup  de  classificació  C1,  denominació 
Administratiu, de la plantilla de personal funcionari de l’Ajuntament d’Argentona

- Decret núm. 919/2025 de data 2 de maig de 2025, relatiu a la 
delegació en la

regidora municipal Sra. Montserrat Cervantes Codina, l’autorització del matrimoni 
civil promogut a l’expedient núm. 20250411/005155.

- Decret núm. 920/2025 de data 2 de maig de 2025, relatiu a la 
contractació

mitjançant contracte laboral fix de ANM, com a Dinamitzadora Casal de Gent 
Gran, grup C1, des del dia 1 de maig de 2025.

Van quedar-ne assabentats

Assumpte: donar compte dels informes de tresoreria relatius a:

A) Compliment  dels  terminis  previstos  de  pagament  de  les  obligacions  de 
l’Ajuntament  d’Argentona  i  societat  municipal  d’aigües  d’Argentona  (PMPP  I 
PMPPP).

B) Compliment de les determinacions establertes en el REAL DECRET 635/2014, 
de 25 de juliol, sobre el càlcul del Període Mitjà de pagament a proveïdors de les 
administracions publiques corresponent a l’Ajuntament d’ Argentona.
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Ajuntament d'Argentona

Carrer Gran 59, Argentona. 08310 (Barcelona). Tel. 937974900. Fax: 
937970800

De conformitat amb allò previst a la legalitat vigent, s'ha de donar compte al Ple 
Corporatiu dels informes de tresoreria- referit al compliment de la Llei 15/2010, 
de 5 de juliol, de modificació de la Llei 3/2004, de 29 de desembre, per la qual 
s'estableixen mesures de lluita contra la morositat en les operacions comercials i 
del període mig de pagaments en els terminis previstos en la normativa del RD 
635/2014, modificat pel RD 1040/2017.

Atesos els anteriors  antecedents,  i  vist  els informes de tresoreria  de data 29 
d’abril, proposa elevar al Ple Corporatiu la informació següent:

TEXT DISPOSITIU DE LA PROPOSTA DE RESOLUCIÓ

ÚNIC-  Donar compte de l’informe emès pel tresorer en data 29 d’abril de 2025 
sobre referit al compliment de la Llei 15/2010, de 5 de juliol, de modificació de la 
Llei  3/2004, de  29 de desembre,  per  la  qual  s'estableixen  mesures  de  lluita 
contra la morositat en les operacions comercials i del període mig de pagaments 
en els terminis previstos en la normativa del RD 635/2014, modificat pel  RD 
1040/2017, relatius  al  1r trimestre de 2025 el  qual  es transcriu literalment a 
continuació:

”A) INFORME DE TRESORERIA

Assumpte: Compliment dels terminis previstos de pagament de les 
obligacions de l’
Ajuntament d’Argentona i societat municipal d’aigües d’Argentona (PMPP I PMPPP) , 
d’ acord Llei 15/2010, de 5 de juliol, de modificació de la Llei 3/2004, de 29 de 
desembre, per la qual  s'estableixen mesures de lluita contra la morositat en les 
operacions comercials.

Període : 1T Trimestre de 2025

I. Antecedents

PRIMER-  El  que  es  disposa  en  el  següent  informe,  és  d’aplicació  a  tots  els 
pagaments  efectuats com a contraprestació en les operacions comercials entre 
empreses i l’Ajuntament d’Argentona i societat municipal companyia d’ aigües d’ 
Argentona,SA

SEGON- L’àmbit objectiu són les operacions comercials, així doncs queden fora de 
l’àmbit de la Llei les operacions que no estan basades en una relació comercial, 
tal com les que són com a conseqüència de la relació estatuària i de personal, el 
destinatari ha se ser una empresa i en conseqüència queden excloses les relacions 
que es produeixen entre diferents entitats del sector públic.

Per tant s’inclouran aquelles operacions corresponents a despeses corrents en béns, 
serveis i inversions.

II. Legislació

La Llei 15/2010, de 5 de juliol, de modificació de la Llei 3/2004, de 29 de 
desembre, per la qual s’estableixen mesures de lluita contra la morositat en les 
operacions comercials, estableix, entre altres preceptes, que:

Article 3r. Es modifica la Llei 30/2007, de 30 d’octubre, de contractes del sector C
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públic en el sentit de:

1. Abonar el preu dins dels trenta dies següents a la data de 
l’expedició de les  certificacions  d’obres  o  dels  documents  corresponents  que 
acreditin la realització total o parcial del contracte.

2. S’afegeix una nova disposició transitòria vuitena on les administracions 
tenen l’ obligació d’abonar el preu de les obligacions a què es refereix l’apartat 4 
de l’article 200 dins del termini de trenta dies següents a la data de l’expedició de 
les certificacions d’obra o  dels  corresponents  documents  que  acreditin  la 
realització total o parcial del contracte, a partir del 1 de gener de 2013.

Article 4t. Els tresorers o, si no, els interventors de les corporacions locals han 
d’elaborar  trimestralment un informe sobre el compliment dels terminis que 
preveu aquesta llei (...). Aquest informe s’ha de debatre en el ple de la corporació 
local, i s’ha de remetre, en tot cas  als  òrgans  competents  del  Ministeri 
d’Economia i Hisenda i, en el seu respectiu àmbit territorial, als de les comunitats 
autònomes que,  d’acord  amb els  seus estatuts  d’autonomia  respectius, tinguin 
atribuïda la tutela financera de les entitats locals.

“Articulo cuarto. Morosidad de las Administraciones Públicas

…………..

3. Los Tesoreros o, en su defecto, Interventores de las Corporaciones locales 
elaborarán trimestralmente un informe sobre el cumplimiento de los plazos previstos 
en esta Ley para el pago de las obligaciones de cada Entidad local, que incluirá 
necesariamente el número y cuantía global de las obligaciones pendientes en las 
que se esté incumpliendo el plazo.

4. Sin  perjuicio  de  su  posible  presentación  y  debate  en  el  Pleno  de  la 
Corporación local,  dicho informe deberá remitirse, en todo caso, a los órganos 
competentes del Ministerio de Economía y Hacienda y, en su respectivo ámbito 
territorial,  a  los  de  las  Comunidades  Autónomas que, con arreglo a sus 
respectivos Estatutos de Autonomía, tengan atribuida la  tutela financiera de las 
Entidades locales. Tales órganos podrán igualmente requerir la remisión de los 
citados informes.

5. La información así obtenida podrá ser utilizada por las Administraciones 
receptoras para  la elaboración de un informe periódico y de carácter público 
sobre el cumplimiento de los  plazos para el pago por parte de las 
Administraciones Públicas”.

Així mateix, la Llei 15/2010 en el seu article cinquè indica:

“Artículo quinto. Registro de facturas en las Administraciones Públicas

4.La Intervención u órgano de la Entidad local que tenga atribuida la función de 
contabilidad  incorporará al informe trimestral al Pleno regulado en el artículo 
anterior, una relación de las facturas o documentos justificativos con respecto a los 
cuales hayan transcurrido más de  tres meses desde su anotación en el  citado 
registro  y  no  se  hayan  tramitado  los  correspondientes  expedientes  de 
reconocimiento  de  la  obligación  o  se  haya  justificado  por  el  órgano gestor la 
ausencia de tramitación de los mismos…”
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L’informe trimestral contemplarà la següent informació:

1. Pagaments realitzats en el trimestre

2. Interessos de demora pagats en el trimestre

3. Factures o documents justificatius pendents de pagament al final del trimestre.

4. Detall del període mitjà de pagament global a proveïdors.

III. Metodologia

El 25 de març de 2015 el Ministeri d’Hisenda i Administracions Públiques va emetre 
una nova  “Guia per l’elaboració dels Informes Trimestrals de Morositat,” en la 
qual es modificava el format dels informes a presentar i del fitxer XML que es 
lliura a la plataforma de l’oficina virtual, a partir de l’exercici 2015.

El Servei d’Assistència a la Gestió Econòmica Local de Diputació de Barcelona al 
mes d’abril va elaborar una Guia amb les principals novetats per l’elaboració dels 
Informes Trimestrals  de Morositat de l’exercici 2015 del MEH i l’adaptació del 
programa Sicalwin.

El programa Sicalwin realitza un canvi en el càlcul de la data de venciment de les 
factures, la  nova fórmula serà: Data d’entrada en el registre administratiu de 
factures o plataforma de facturació + Nº de dies per conformar factures ( termini 
legal 30 dies) + Nº de dies per pagar  la  factura  des  de  la  data  conformitat 
( termini legal 30 dies), és a dir, data d’entrada en el  registre administratiu de 
factures o plataforma facturació + 60 dies.

Per  determinar  si  les  factures  s’han  pagat  dintre  o  fora  del  període legal  de 
pagament es pren com a referència que si la Data de pagament – Data d’entrada 
registre administratiu és superior a 60 dies, es considera que la factura s’ha pagat 
fora de termini. I per altra banda si la Data de pagament – Data d’Entrada en el 
Registre administratiu és inferior a 60 dies, es  considera que la factura s’ha 
pagat dintre del termini legal.

INFORMO

PRIMER. Les dades obtingudes del sistema comptable Sicalwin i les dades 
aportades per la companyia d’aigua es detallen de forma resumida a continuació:

A) Ajuntament d’Argentona i Companyia d’aigües d’Argentona

· Pagaments realitzats en el trimestre:
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· Interessos de demora pagats en el període:

· Factures o documents justificatius pendents de pagament al final 
del trimestre:

SEGON. S’ha donat trasllat d’ aquest informe a efectes de la seva incorporació en 
l’ordre del  dia  de  la  propera  sessió  plenària  que  es  celebri  i  també  caldrà 
comunicar  al  MINHAP  a  traves de la plataforma AUTORIZA les dades 
corresponents al trimestre analitzat i publicar- ho en el portal web en els termes 
establerts a la disposició addicional primera de la Llei Orgànica 9/2013 de Control 
del deute comercial .

B) INFORME DE TRESORERIA

Assumpte .Compliment de les determinacions establertes en el REAL DECRET 635/2014, 
de

25 de juliol, sobre el càlcul del Període Mitjà de pagament a proveïdors 
de les administracions publiques corresponent a l’Ajuntament d’ Argentona

Període: Primer Trimestre 2025

I. Antecedents

La Llei Orgànica 2/2012, de 27 d’abril, d’estabilitat pressupostària i sostenibilitat 
financera,  introdueix el concepte de període mitjà de pagament (PMP) com a 
expressió del temps de pagament o retard en el pagament del deute comercial.

Totes les administracions púbiques han de fer públic i han de calcular d’acord a 
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la metodologia comuna que concreta el Reial Decret 635/2014, de 25 de juliol, 
pel que es desenvolupa la metodologia de càlcul del període mig de pagament a 
proveïdors de les administracions públiques, i les condicions i el procediment de 
retenció de recursos dels règims de finançament, previstos en la Llei Orgànica 
2/2012,  de  27  d’abril,  d’Estabilitat  Pressupostària  i  Sostenibilitat  Financera  , 
modificat pel Reial Decret 1040/2017, de 22 de desembre.

El període mitjà de pagament definit en el Real Decret 1040/2017, de 22 de 
desembre, pel que es modifica el Reial Decret 635/2014, de 25 de juliol, mesura 
l’endarreriment en el pagament del deute comercial en termes econòmics, com 
indicador diferent respecte del període legal de pagament en la Llei 3/2004, de 
29 de desembre, per la que s’estableixen mesures de lluita contra la morositat en 
les operacions comercials.

Atès la Guia publicada pel MEH per la complementació de l’aplicació i el càlcul 
del període mitjà de pagament de les EELL Reial Decret 1040/2017, de 22 de 
desembre, pel que es modifica el Reial Decret 635/2014, de 25 de Juliol

Atès la Guia publicada per Diputació de Barcelona de Metodologia de càlcul del 
PMP d’ acord amb el RD 635/2014 modificat pel RD 1040/2017.

2. Metodologia

“Article 3.-Operacions seleccionades per al càlcul del període mig de pagament a 
proveïdors

· Per al càlcul econòmic del període mitjà de pagament a proveïdors, 
tant global com de cada entitat, s’han de tenir en compte les factures expedides 
des de l’ 1 de gener de  2014 que constin al registre comptable de factures o 
sistema equivalent i les certificacions mensuals d’obra aprovades a partir de la 
mateixa data.

· Quedant excloses les obligacions de pagament contretes entre 
entitats que  tinguin la consideració d’administracions publiques en l’àmbit de la 
comptabilitat nacional i

les obligacions pagades a càrrec del Fons per al finançament dels pagaments a 
proveïdors.  Així mateix, queden excloses les propostes de pagament que hagin 
estat objecte de retenció  como a conseqüència d’embargaments, manaments 
d’execució, procediments administratius de compensació o actes anàlegs dictats per 
òrgans judicials o administratius.”

Article 4. Càlcul del període mig de pagament global a proveïdors

L’Administració central, les comunitats autònomes, les corporacions locals i les 
administracions de la Seguretat social han de calcular el període mig de pagament 
global a proveïdors, a què fa referencia la Llei orgànica 2/2012, de 27 d’abril, que 
ha de comprendre el de totes les seves entitats incloses a l’article 2, d’acord amb 
la fórmula següent:
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S’entén per import de les operacions de l’entitat l’import total de pagaments 
efectuats i de pagaments pendents en els termes indicats en el articles següents.

Article 5. Càlcul del període mig de pagament de cada entitat

· Als efectes del càlcul de període mitjà de pagament global a què es refereix 
l’article anterior  el període mig de pagament de cada entitat s’ha de calcular 
d’acord amb la fórmula següent:

· Per als pagaments efectuats  en el  mes,  s’ha de calcular  la ràtio de les 
operacions pagades d’acord amb la fórmula següent:

Data d’inici de còmput del càlcul

El RD 635/2014 establia que la data d’inici de còmput del càlcul del PMP, fos el 
dia següent als 30 dies posteriors a la data d’anotació de la factura en el registre 
administratiu, segons  consti en el registre comptable de factures o sistema 
equivalent, o des de la data d’aprovació de la certificació mensual d’obra, segons 
correspongui, fins a l’últim dia del període a què es  refereixin les dades 
publicades.

El RD 1040/2017 modifica la data d’inici del còmput que serà:

3. Per les certificacions d’obra, la data d’aprovació de la mateixa per l’entitat.

4. Pels béns o serveis pels que resulti d’aplicació un procediment d’acceptació o 
comprovació, la data d’aprovació dels documents que acreditin aquesta.

5. La data d’entrada de la factura al registre administratiu, quan no resulti 
d’aplicació un procediment d’acceptació o comprovació dels béns o serveis, o la 
factura es rebi amb posterioritat a l’aprovació d’aquesta conformitat.

L’Ajuntament d’Argentona utilitza el programa comptable Sicalwin, subministrat 
per  Diputació  de  Barcelona,  i  el  procediment  d’acceptació  o  comprovació  per 
defecte  correspon  el  moment  del  reconeixement  de  l’obligació,  i  per  tant,  la 
situació comptabilitzada serà l’ associada al moment d’aprovació dels documents 
que acreditin la conformitat amb els béns lliurats o els serveis prestats.

INFORMO C
od

i V
al

id
ac

ió
: 4

2Q
T9

6N
M

ZF
Y6

5S
6K

X2
6A

SH
93

X 
Ve

rif
ic

ac
ió

: h
ttp

s:
//a

rg
en

to
na

.e
ad

m
in

is
tra

ci
o.

ca
t/ 

D
oc

um
en

t s
ig

na
t e

le
ct

rò
ni

ca
m

en
t d

es
 d

e 
la

 p
la

ta
fo

rm
a 

es
Pu

bl
ic

o 
G

es
tio

na
 | 

Pà
gi

na
 1

2 
de

 5
5 



Ajuntament d'Argentona

Carrer Gran 59, Argentona. 08310 (Barcelona). Tel. 937974900. Fax: 
937970800

D’acord amb els criteris exposats sobre el càlcul del PMP, el període mig de 
pagament global a proveïdors és el que consta en el quadre següent :

1. AJUNTAMENT D’ARGENTONA

CONCLUSIONS

1. El Període mig de pagament de l’Ajuntament corresponent al 1T de l’ any 2025 
es troba dins els terminis previstos en la normativa del RD 635/2014, modificat pel 
RD 1040/2017.

Del present informe caldrà donar-ne compte al Ple de la Corporació en la propera 
sessió que se celebri i també caldrà comunicar al Ministeri d’ Economia i hisenda a 
traves de l’ aplicació
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C) PART RESOLUTIVA

Ajuntament d'Argentona

Carrer Gran 59, Argentona. 08310 (Barcelona). Tel. 937974900. Fax: 
937970800

de  l’  Oficina  Virtual  per  a  la  Coordinació  financera  de  les  Entitats 
Locals(  plataforma  AUTORIZA)  les  dades  corresponents  al  trimestre  analitzat  i 
publicar-ho en el  portal  web en els  termes establerts a la disposició addicional 
primera de la Llei Orgànica 9/2013 de Control del Deute Comercial .

Van quedar-ne assabentats

Modificació membres Consell Escolar Municipal - Expedient 
2429/2025.

Favorable Tipus de votació: Nominal

A favor: 17, En contra: 0, Abstencions: 0, Absents: 0

A
f 
a 
v 
o 
r

Bernat  Calvo  Català,  Hector  Carlos  Travesa  Gomez,  Isabel 
Sunyer  Marfa,  Isidre  Viñas  Llebot,  Joaquin  Juan  Capdevila 
Colominas,  Joan  Boba  Duran,  Joan Garachana  Martín,  Juan 
Francisco  Fragoso  Escribano,  Montserrat  Capdevila  Cañadas, 
Maria Del Mar Rodriguez Mena, Maria Mercè Juan Loshuertos, 
Maria Montserrat Cervantes Codina, Mariona Pasqual Villahoz, 
Raul  Tornay  Quintanilla,  Sergi  Blanco  Mora,  Susana  Andrea 
Lopez Rico, Xavier Collet Diví

Fets i fonaments de dret:

Modificació membres Consell Escolar Municipal

Els articles 3 i 4 del Reglament d’Organització i Funcionament del Consell Escolar 
Municipal d’Argentona indiquen que formen part del plenari  del Consell,  entre 
d’altres,  sis  membres  de  l’Ajuntament  designats  pel  Ple  Corporatiu  entre  els 
regidors membres del mateix.

En sessió plenària de data 23 de desembre de 2024, entre d’altres acords, es va 
modificar la composició del plenari del Consell Escolar Municipal d’Argentona.

En data 22 d’abril de 2025, el portaveu del grup municipal Ara Argentona, Bernat 
Calvo Català, sol·licita la modificació del representant del seu grup en l’esmentat 
consell, proposant com a membre a Jennifer Belmonte Pozo.

Vista la proposta de resolució PR/2025/821 de 25 / d’abril / 2025.

Resolució:

Primer.-  Modificar  la  composició  de membres  del  plenari  del  Consell  Escolar 
Municipal  d’Argentona,  mentre  duri  el  seu  mandat,  de  manera  que  quedarà 
conformat per les següents persones:

President:
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Sr. Joan Garachana Martín 

Vocals:

Maria Isabel Gómez 

Hernández Annel Caballero 

Allen

Sergi Blanco Mora 

Blai Abelló Boix

Jennifer Belmonte Pozo 

Mariona Pasqual i Villahoz

Segon.- Notificar els presents acords als interessats als efectes oportuns.

Modificació de la relació de llocs de treball de l'Ajuntament 
d'Argentona - Expedient 1969/2025

Favorab
le

Tipus de votació: Nominal

A favor: 17, En contra: 0, Abstencions: 0, Absents: 0

A
f a v
o r

Bernat  Calvo  Català,  Hector  Carlos  Travesa  Gomez,  Isabel 
Sunyer  Marfa,  Isidre  Viñas  Llebot,  Joaquin  Juan  Capdevila 
Colominas,  Joan  Boba  Duran,  Joan Garachana Martín, Juan 
Francisco Fragoso Escribano, Montserrat Capdevila Cañadas, 
Maria  del  Mar  Rodríguez  Mena,  Maria  Mercè  Juan  Loshuertos, 
Maria  Montserrat  Cervantes  Codina,  Mariona  Pasqual  Villahoz, 
Raul Tornay Quintanilla, Sergi Blanco Mora, Susana Andrea López 
Rico, Xavier Collet Diví

Fets i fonaments de dret:

El Ple Corporatiu de de data 4 d’octubre de 2021 va aprovar la convalidació de la 
Relació de llocs de treball aprovada per acord de Ple de data 18 de desembre de 
2017 i en sessió celebrada en data 23 de desembre de 2024, ha aprovat el 
pressupost Municipal per l’exercici 2025 que inclou l’Annex I de personal.

Vista la providència d’Alcaldia que consta a l’expedient en la que es sol·licita que 
s’iniciïn  els tràmits  per la modificació  de la relació  de llocs de treball  per tal 
d’incloure  les  modificacions  a  proposta  de  la  mesa  general  de  negociació  i 
sotmetre-les al Ple Corporatiu.

Consta a l’expedient acta de la mesa general de negociació 1/2025 de data 19 de 
febrer de 2025 en la que es ratifica l’acta del grup de treball per la realització i  
seguiment  i  valoració  de  llocs,  on  es  valora  el  lloc  de  treball  objecte  de 
modificació a petició de la treballadora que l’ocupa mitjançant instància 2023-
13489 de data 22 de desembre.
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Vist l’informe favorable de recursos humans de data 5 de maig de 2025.

L’aprovació de la relació de llocs de treball correspon al Ple de l’Ajuntament, en 
virtut del que disposa l’article 22.2.i) de la LRBRL.

Vista la proposta de resolució PR/2025/907 de 5 / de maig / 2025 fiscalitzada 
favorablement amb data de 8 / de maig / 2025.

Resolució:

Primer.- Aprovar la modificació de la relació de llocs de treball de l’Ajuntament 
d’  Argentona  d’acord  amb  el  quadre  adjunt  annex  que  inclou  les  adequació 
singular del lloc de treball de Tècnic d’educació i formació.

Segon.- La Relació de Llocs de treball es publicarà íntegrament en el Diari Oficial 
de la Generalitat de Catalunya i en el Butlletí Oficial de la Província.

Tercer.-  Comunicar  aquest  acord  als  representants  dels  treballadors  i  a  la  l’ 
Administració General de l’Estat i de la Comunitat Autònoma d’acord amb el que 
disposa l’article 127 del Reial decret legislatiu 781/1986, de 18 d’abril, pel qual 
s’aprova el Text refós de les Disposicions Legals vigents en matèria de Règim 
Local -TRRL-.

Sra.  alcaldessa.-  Passo  la  paraula  al  regidor  de  recursos  humans,  Joan 
Garachana.

Sr. Joan Garachana.- Bé, en aquí hi havia, quan es va fer l’antiga RLLT, hi va 
haver una valoració de les fitxes. En aquí es va detectar que una de les tècniques 
distava força de les altres. Els seus complements horaris i les seves obligacions i 
funcions no estaven prou ben ajustades i es va fer una nova valoració d’aquesta 
fitxa en qüestió i  per això és la que entra avui. Es va fer fa temps, però per 
diversos motius no ha entrat fins avui. 

Sra. alcaldessa.- No sé si hi ha alguna qüestió al respecte? Doncs passaríem a 
la votació.

Modificació de l’acord relatiu al règim de dedicació dels 
membres de la Corporació: determinació del règim de dedicació 
exclusiva i parcial, per l’exercici del seu càrrec i la resta de drets 
econòmics - Expedient 2333/2025

Favorabl
e

Tipus de votació: Nominal

A favor: 9, En contra: 0, Abstencions: 8, Absents: 0

A favor Bernat Calvo Català, Joaquin Juan Capdevila Colominas, Joan 
Garachana  Martín,  Montserrat  Capdevila  Cañadas,  Maria 
Montserrat  Cervantes  Codina,  Mariona  Pasqual  Villahoz, 
Sergi Blanco Mora, Susana Andrea Lopez Rico, Xavier Collet 
Diví
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Abstenci
ons

Hector  Carlos  Travesa  Gomez,  Isabel  Sunyer  Marfa,  Isidre 
Viñas  Llebot,  Joan  Boba  Duran,  Juan  Francisco  Fragoso 
Escribano, Maria Del Mar Rodriguez Mena, Maria Mercè Juan 
Loshuertos, Raul Tornay Quintanilla

Fets i fonaments de dret:

Modificació de l’acord relatiu al règim de dedicació dels membres 
de la Corporació:
determinació  del  règim  de  dedicació  exclusiva  i  parcial,  per 
l’exercici del seu càrrec i la resta de drets econòmics

Primer.- L’article 75 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, Reguladora de les Bases de 
Règim  Local,  regula  el  règim  de  retribucions  dels  membres  electes  de  les 
corporacions locals,  i  estableix tres tipus de drets econòmics dels membres 
electes de les corporacions locals: a) els membres electes que exerceixin el seu 
càrrec  amb  dedicació  exclusiva,  en  aquest  cas  tindran  dret  a  percebre 
retribucions (sou), i a ésser donats d’alta al règim de la seguretat social per totes 
les contingències; les seves retribucions podran ser diferents en proporció al seu 
grau de responsabilitat i dedicació; b) els membres de les corporacions locals que 
exerceixin  el  seu càrrec  amb dedicació  parcial,  en aquest  cas  tindran dret  a 
percebre  retribucions  (sou)  però  en  proporció  al  temps  de  dedicació  a  la 
corporació i sempre i quan realitzin determinades funcions- com a ara ostentar 
delegacions o desenvolupin responsabilitats que així ho requereixin-, en aquest 
cas també tindran dret a ésser donats d’alta al règim de la seguretat social però 
en proporció directa al temps de la seva dedicació a la corporació i es requerirà 
prèvia o simultàniament la compatibilitat amb el seu treball normal i c) la resta 
dels membres electes que no exerceixin el seu càrrec ni amb dedicació exclusiva 
ni parcial, en aquest cas només tindran dret a percebre les quantitats que aprovi 
el Ple corporatiu en concepte d’assistència efectiva a les sessions dels òrgans 
col·legiats de la corporació de que formin part.

Segon.- L’article 75 apartats 3 i 5 de la Llei 7/1985 de 2 d’abril, Reguladora de les 
Bases de Règim Local assenyalen que el Ple Municipal, a proposta del 
seu President, determinarà les quanties per assistència i despeses ocasionals; i 
que solament els membres que no exerceixin el seu càrrec de regidor o regidora 
amb  caràcter  de  dedicació  exclusiva  o  parcial,  podran  percebre  quanties 
econòmiques en concepte d’ assistència als òrgans col·legiats de la corporació 
dels  quals  siguin  membres  de  ple  dret,  dins  de  la  quantia  que  fixi  el  Ple 
Municipal.

L’article 13 del Reial Decret 2568/1986, de 28 de novembre, pel qual es regula el  
Reglament d’Organització, Funcionament i  Règim Jurídic de les Entitats Locals 
reconeix expressament a tots el membres electes, exerceixen o no el seu càrrec 
amb dedicació exclusiva o parcial, indemnitzacions per assistència efectiva a les 
sessions dels òrgans rectors dels organismes que depenguin de la Corporació i 
tinguin personalitat jurídica pròpia del que formin part, al consells d’administració 
de les societats de capital íntegrament municipal i als tribunals de selecció de 
personal.

L’article 75.4 de la Llei Reguladora de les Bases de Règim Local, reconeix a tots 
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el  membres  de  les  corporacions  locals,  exerceixin  o  no  el  seu  càrrec  amb 
dedicació exclusiva o parcial, el dret a percebre indemnitzacions per les despeses 
efectivament ocasionades en l’exercici del seu càrrec.

L’article 75.5 de la Llei Reguladora de les Bases de Règim Local, assenyala que 
les  corporacions locals consignaran als seus pressupostos les retribucions, 
indemnitzacions i  assistències a sessions,  dintre  dels límits que amb caràcter 
general s’ estableixin, en el seu cas corresponent al Ple determinar els càrrecs de 
la  corporació que  podran  exercir-lo  amb  caràcter  de  dedicació  exclusiva  o 
parcial,  les  quanties  brutes  anuals  de  retribucions  a  percebre,  així  com  les 
quanties econòmiques en concepte d’  assistència efectiva a les sessions dels 
òrgans col·legiats per als/les regidors/es que no exerceixin el  seu càrrec amb 
dedicació exclusiva o parcial.

L’article 75 bis 1 de la Llei Reguladora de les Bases de Règim Local, estableix que 
els  pressupostos  generals  de  l’Estat  determinaran  anualment,  el  límit  màxim 
total  que  poden  rebre  els  membres  de  les  corporacions  locals  per  tots  els 
conceptes retributius i assistències, exclosos els triennis als que en el seu cas 
tinguin dret aquells funcionaris de carrera que es trobin en situació de serveis 
especials.  En  funció  de  la  taula  que  s’hi  estableix  i  d’acord  amb el  tram de 
població  que  correspon  al  municipi,  aquest  límit  seria  del  50% del  sou  d’un 
secretari d’Estat.

L’article 75 ter de la Llei Reguladora de les Bases de Règim Local, en la redacció 
donada per la Llei 27/2013, de Racionalització i Sostenibilitat de l’Administració 
Local, estableix un seguit de límits al número de càrrecs públics representatius 
de les entitats locals amb dedicació exclusiva, pel cas de municipis entre 15.001 
i 20.000 habitants, els membres que podran prestar els seus serveis en règim de 
dedicació exclusiva no excedirà de cinc.

L’article 73 del Reglament Orgànic Municipal diu:

L’import  màxim,  de les  retribucions brutes anuals  de l’Alcalde i  els  Regidors, 
quan desenvolupin els seus càrrecs amb dedicació exclusiva o parcial,  de les 
assistències per concurrència efectiva dels membres de la corporació als òrgans 
col·legiats  de  la  corporació,  quan  no tinguin  assignada  dedicació  exclusiva  o 
parcial i del personal eventual, no podrà superar cada any el 2,4% del pressupost 
municipal corresponent.

La retribució bruta anual de l’alcalde, en cas de dedicació exclusiva, no podrà 
superar la quantitat de 46.078 euros; en cas de dedicació parcial, la quantitat 
màxima es reduirà proporcionalment a la dedicació assignada.

En  cap  cas  les  retribucions  de  l’alcalde i  regidors  amb dedicació  exclusiva  o 
parcial i les assistències per concurrència efectiva dels membres de la corporació 
als  òrgans  col·legiats  de  la  corporació,  quan  no  tinguin  assignada  dedicació 
exclusiva o parcial, podran superar els límits previstos a la normativa d’aplicació.

Recentment s’han modificat tant l’estructura organitzativa com les delegacions 
d’ aquesta alcaldia a diferents regidors i regidores.

En data 31 de març de 2025 es va adoptar acord per tal de modificar el règim de 
dedicacions aprovat en acord plenari de 10 de juliol de 2025.
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És necessari,  doncs,  actualitzar  l’acord  plenari  de  data  10  de  juliol  de  2023, 
modificat en data 31 de març de 2025.

Atenent  a  l’informe  de  secretaria  de  data  23  d’abril  de  2025,  així  com  als 
informes favorables d’intervenció i recursos humans que consten a l’expedient.

De conformitat amb allò previst als articles 75, 75bis i 75 ter. de la Llei 7/1985, 
de 2 d’ abril, reguladora de les bases de règim local,

Vista la proposta de resolució PR/2025/1062 de 13 / de maig / 2025.

Resolució:

PRIMER.- Modificar el punt primer de l’acord plenari de data 10 de juliol de 2023, 
que va ser modificat per acord plenari  de 31 de març de 2025, que quedarà 
redactat de la següent manera:

“PRIMER.-  Aprovar  el  règim  de  dedicació  i  retribucions  dels  membres  de  la 
Corporació de conformitat amb el detall següent:

a) Fixar en 4 el nombre màxim de membres electes que durant aquest 
mandat, podran exercir el càrrec amb caràcter de dedicació exclusiva, que es 
concreten en:

1. L’Alcaldia Presidència, Montserrat Capdevila Cañadas

2. Xavier Collet Diví

3. Joaquim Juan Capdevila Colominas

4. Joan Garachana Martín

b) Fixar que podran exercir el seu càrrec amb dedicació parcial en atenció a la 
seva dedicació:

- Montserrat Cervantes Codina (75%)

c) Les retribucions brutes anuals a percebre pels membres de la Corporació que 
exerceixin  el  seu  càrrec  amb  dedicació  exclusiva  són,  sens  perjudici  de  les 
variacions que el Ple acordi amb posterioritat, les següents:

1. L’alcaldessa  42.000  €  bruts  anuals  distribuïts  en  12  mensualitats  i  dues 
pagues  extraordinàries,  del  mateix  import  o  la  part  proporcional  que 
correspongui, a percebre en els mesos de juny i desembre.

2. Regidors amb dedicació exclusiva Xavier Collet Diví i Joan 
Garachana Martín: 41.000 € bruts  anuals  distribuïts  en 12 mensualitats  i 
dues pagues extraordinàries, del mateix import o la part proporcional  que 
correspongui, a percebre en els mesos de juny i desembre.

3. El  Regidor  Joaquim  Juan  Capdevila  Colominas,  amb  dedicació  exclusiva: 
38.950€  bruts  anuals  distribuïts  en  12  mensualitats  i  dues  pagues 
extraordinàries, del mateix import o la part proporcional que correspongui, a 
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percebre en els mesos de juny i desembre.

d) Les retribucions brutes anuals a percebre pels membres de la Corporació 
que exerceixin el seu càrrec amb dedicació parcial són:

Regidora amb dedicació parcial del 75%, que comporta una dedicació mínima de 
30 hores setmanals, li correspon un sou de 30.750 € bruts anuals distribuïts en 
12  mensualitats  i  dues  pagues  extraordinàries,  del  mateix  import  o  la  part 
proporcional que correspongui, a percebre en els mesos de juny i desembre.

No podran acumular-se retribucions, encara que s’ostentin simultàniament dos o 
més càrrecs dels assenyalats anteriorment.

Aquells regidors que tenen dedicació ja sigui exclusiva o parcial no podran rebre 
cap altra retribució/dieta per assistència a qualsevol dels òrgans col·legiats.”

SEGON.-  L’acord  que afecta  al  regidor  que passa  a  dedicació  exclusiva,  Joan 
Garachana Martín,  tindrà efectes a partir  de la data en que acrediti  haver-se 
situat en situació d’ excedència voluntària per incompatibilitat de l’activitat que 
actualment desenvolupa.

TERCER.- La resta d’acords tindran efectes a partir del dia 1 de juny de 2025.

QUART.- Notificar aquest acord a recursos humans, als efectes de portar a terme 
les actuacions pertinents, amb efectes del dia d’aprovació del present acord en el 
Ple Corporatiu.

CINQUÈ.- Publicar íntegrament aquest acord al Butlletí Oficial de la Província i al 
Tauler d’ Anuncis d’aquest Ajuntament en compliment del que disposa l’article 
75.5 de la Llei 7
/1985,  de  2  d’abril,  als  efectes  legals  oportuns  i  fer  públic  l’acord  a  la  seu 
electrònica de l’ Ajuntament.

SISÈ.- Comunicar aquest acord a Comunicació als efectes de donar publicitat a la 
seu electrònica de l’actualització de la relació de càrrecs electes que perceben 
dedicacions.

SISÈ.- Comunicar aquest acord a Intervenció i a Tresoreria, als efectes adients.

Sra. alcaldessa.- En aquí, degut al canvi que s’ha fet amb les regidories, hi havia 
un acord pres a nivell de Plenari del 10/07/2023, i ara amb els nous membres que 
s’ha quedat el govern, es passa que el nombre màxim de membres en aquest cas 
amb jornada completa són quatre. Hi  ha l’alcaldia, en Xavier Collet,  en Joaquim 
Capdevila, en Joan Garachana. I després hi ha amb dedicació parcial, la regidora 
Montse Cervantes i  en Joan Garachana que passa també a dedicació  exclusiva. 
Llavors les dedicacions que canvien és la de la regidora Cervantes, que passa a una 
dedicació parcial del 75% a una dedicació mínima de 30 hores a la setmana, amb el 
corresponent sou brut que li toca per la proporció, que aquest entraria en vigor a 
l'aprovació d’avui d’aquest acord. I Llavorens el regidor Joan Garachana que passa a 
exclusiva, aquest no entra en vigor fins que ell se situï en situació d’excedència 
voluntària. Per tant, a partir de l’1 de juny serien uns i la resta fins que presenti la 
documentació  per  la  incompatibilitat  de  l’activitat.  Si  hi  ha  alguna  qüestió  al 
respecte? 

C
od

i V
al

id
ac

ió
: 4

2Q
T9

6N
M

ZF
Y6

5S
6K

X2
6A

SH
93

X 
Ve

rif
ic

ac
ió

: h
ttp

s:
//a

rg
en

to
na

.e
ad

m
in

is
tra

ci
o.

ca
t/ 

D
oc

um
en

t s
ig

na
t e

le
ct

rò
ni

ca
m

en
t d

es
 d

e 
la

 p
la

ta
fo

rm
a 

es
Pu

bl
ic

o 
G

es
tio

na
 | 

Pà
gi

na
 2

0 
de

 5
5 



Ajuntament d'Argentona

Carrer Gran 59, Argentona. 08310 (Barcelona). Tel. 937974900. Fax: 
937970800

Aprovació expedient concessió de serveis de gestió de les classes 
de ceràmica d’Argentona - Expedient 1443/2025

Favorab
le

Tipus de votació: Nominal

A favor: 14, En contra: 0, Abstencions: 3, Absents: 0

A
f a v o r

Bernat Calvo Català, Hector Carlos Travesa Gomez, Joaquin 
Juan  Capdevila  Colominas,  Joan  Garachana  Martín,  Juan 
Francisco  Fragoso  Escribano, Montserrat  Capdevila 
Cañadas, Maria Del Mar Rodriguez Mena, Maria Mercè Juan 
Loshuertos,  Maria  Montserrat  Cervantes  Codina,  Mariona 
Pasqual  Villahoz,  Raul  Tornay  Quintanilla,  Sergi  Blanco 
Mora, Susana Andrea Lopez Rico, Xavier Collet Diví

Abstencion
s

Isabel Sunyer Marfa, Isidre Viñas Llebot, Joan Boba Duran

Fets i fonaments de dret:

I. Identificació de l’expedient

Expedient  número  2024/4205  relatiu  al  contracte  administratiu,  no  sotmès  a 
regulació harmonitzada, de la contractació per la concessió del servei de gestió de 
classes de ceràmica d’Argentona.

II.Antecedents de fet

Per Certificat de Ple Municipal número PR/2025/285 de data 31 de març de 2025 
es  va  acordar  aprovar  inicialment  l’estudi  de  viabilitat  econòmic  i  financer 
elaborat per SENDERS FINANCERS, SL de la concessió de serveis per a gestió de 
classes de ceràmica d’Argentona i en el supòsit de que en el termini d’un mes 
d’iniciat el termini d’ informació pública en el Butlletí Oficial de la Província de 
Barcelona, en el tauler d’ edictes i en el Perfil del Contractant de l’Ajuntament 
d’Argentona  no  es  presentessin  cap  reclamació o suggeriment, produir-se 
l’aprovació definitiva de l’Estudi sense necessitat d’  adoptar  una  resolució 
expressa.

Vist que la darrera publicació va ser al Perfil del Contractant de l’Ajuntament d’ 
Argentona  el  dia  25  d’abril  de  2025,  és  a  dir,  estant  en  tràmit  d’informació 
pública fins el dia 25 de maig de 2025 inclòs.

Vist la memòria justificativa del contracte del Director del Museu del Càntir de 
data 29 d’ abril de 2025 on senyala la necessitat d’oferir el servei d’activitats 
formatives Taller de Ceràmica del Museu del Càntir d’Argentona.

Vist el Plec Tècnic emès per el Director del Museu del Càntir en data 29 d’abril de 
2025.

Vist el Plec Administratiu i el Quadre de Característiques signats per l’assessor 
jurídic de data 29 d’abril de 2025.

Vist l’informe favorable de l’assessor jurídic i secretària, de data 29 d’abril de 
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2025.

III.Fonaments de dret

Vist l’establert als arts. 17, 19, 22, 28, 63, 116, 117 131 i següents, 145, 146, 160 
a 165 i  284 següents i  concordants de la Llei  9/2017, de 8 de novembre, de 
contractes del sector públic,  per la qual es transposen a l’ordenament jurídic 
espanyol  les  directives del  Parlament  Europeu  i  del  Consell  2014/23/UE  i 
2014/24/UE, de 26 de febrer de 2014 (en endavant LCSP 9/2017).

Vist el Reial decret 817/2009, de 8 de maig, pel qual es desenvolupa parcialment 
la Llei 30/2007, de 30 d’octubre, de contractes del sector públic; el Reglament 
general de la Llei de contractes de les administracions públiques aprovat pel 
Reial decret 1098/2001, de
12 d’octubre, en tot allò no modificat ni derogat per les disposicions esmentades 
anteriorment.

D’acord amb la disposició addicional primera i segona, apartat segon, d’aquesta la 
Llei 9
/2017, de 8 de novembre, que atribueix al Ple de la Corporació competència 
en la

matèria per raó de la durada estimada del contracte: “1.Corresponen als Alcaldes 
i als Presidents de les Entitats Locals les competències com a òrgan de contractació 
respecte dels  contractes d'obres, de subministrament, de serveis, els contractes 
de concessió d'obres, els  contractes de concessió de serveis i els contractes 
administratius especials, quan el seu valor estimat no superi el 10 per cent dels 
recursos ordinaris del pressupost ni, en qualsevol cas, la  quantia de sis milions 
d'euros, inclosos els de caràcter pluriennal quan la seva durada no sigui superior 
a quatre anys, eventuals pròrrogues incloses sempre que l'import acumulat de 
totes les seves anualitats no superi ni el percentatge indicat, referit als recursos 
ordinaris del pressupost del primer exercici, ni la quantia assenyalada.

2. Corresponen al Ple les competències com a òrgan de contractació respecte dels 
contractes esmentats en l'apartat anterior que celebri l'Entitat Local, quan pel seu 
valor o durada no corresponguin a l'Alcalde o President de l'Entitat Local, conforme 
a l'apartat anterior.

D’acord amb el disposat a l'article 285 de la Llei 9/2017, de 8 de novembre, de 
Contractes del Sector Públic, que exigeix que en els contractes de concessió de 
serveis la tramitació de l'expedient vagi precedida de la realització i aprovació 
d'un estudi de viabilitat dels mateixos vinculant en cas que el resultat sigui la 
inviabilitat del mateix.

Per tot el que s’exposa i de conformitat amb la legislació aplicable, en exercici de 
la competència atribuïda al Ple Municipal continguda en de l’article 22 de la Llei 
7/1985, de 2 d’abril, Reguladora de les Bases del Règim Local.

Es proposa al Ple Municipal l’adopció dels següents acords:

Vista la proposta de resolució  PR/2025/893 de 30 /  d’abril  /  2025 fiscalitzada 
favorablement amb data de 8 / de maig / 2025.
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Resolució:

PRIMER.-  Condicionar  l’aprovació  de  la  present  licitació  a  que  s’aprovi 
definitivament l’ estudi de viabilitat econòmica-financera elaborat per “SENDERS 
FINANCERS,  S.L”,  el  qual  es  troba  en  període  d’informació  pública  al  Butlletí 
Oficial de la Província de Barcelona (BOPB) i el Perfil del Contractant fins el dia 25 
de maig. En cas de que no es presenti cap al·legació durant el mateix, suposarà 
segons acord de Ple PR/2025/285 de data 31 de març de 2025, la aprovació 
definitiva del mateix.

Per al cas de que finalitzat el termini d’exposició pública de l’estudi de viabilitat 
esmentat  no  s’hagi  presentat  cap  reclamació  o  suggeriment  contra  aquest, 
aquest  quedarà  aprovat  definitivament  i  per  tant  es  proposa  al  Ple  de  la 
Corporació dels següents acords en base a la licitació de referència:

SEGON.- Aprovar la memòria justificativa de contractació i, de conformitat amb 
el que es preveu als articles 122, i 124 de la LCSP 9/2017, el Plec de Clàusules 
Administratives Particulars i el Plec de Prescripcions Tècniques que han de regir 
la contractació per la

concessió del servei de gestió de classes de ceràmica d’Argentona, havent-se de 
publicar  en el  perfil  del  contractant,  de conformitat  al  previst  als  arts.  63.3 i 
116.1 de la LCSP i seguir la tramitació establerta als articles 160 i següents del 
mateix cos legal.

TERCER. - Iniciar la tramitació de l’expedient relatiu a la concessió dels serveis 
de gestió de classes de ceràmica d’Argentona, mitjançant tramitació ordinària, 
procediment restringit no subjecte a regulació harmonitzada, en base al disposat 
a l’article 22 de la LCSP 9/2017 i per tramitació ordinària, en virtut d’allò que 
estableixen els articles 145, 146, 160 i concordants de la LCSP, amb un valor 
estimat de 1.757.132,00 euros sense IVA i que es descriu a continuació:

Tipus

de 
contracte

Concessió de serveis de gestió de les classes de ceràmica d’ 
Argentona,  mitjançant  tramitació  ordinària,  procediment 
restringit i no subjecte a regulació harmonitzada.

PBL 1.167.084,00€ sense IVA (1.412.171,64€ IVA inclòs)

Tipus iva 21%

Import iva 245.087,64€

VEC 1.757.132,00 €

Repartimen
t per 
anualitats

En la present licitació no es preveu despesa per 
l’Òrgan de Contractació, donada la tipologia del contracte 
(concessió).

CPV 80400000-8 “Serveis d’ensenyament per a adults i altres 
serveis d’ ensenyament”

Pròrrogues 3 anys (1+1+1)
Valor estimat pròrrogues: 589.286,00€ sense IVA 
(713.036,06€ IVA inclòs)
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Modificacion
s 20%

No es contemplen

Durada 7 anys durada inicial+3 eventuals pròrrogues (1+1+1).

Import 
mínim  del 
cànon exigit

1’15% dels ingressos reals d’explotació
(inscripcions, matrícules, quotes mensuals, etc) anual.

Partida 
pressupostàr
ia

0603-3346-22609 Activitats culturals

QUART.- Convocar la licitació i publicar l'anunci al Perfil de contractant municipal 
la documentació prevista en l’art. 63 de la Llei 9/2017, de 8 de novembre, perquè 
durant  el  termini  de  20  dies  naturals  els  interessats  presentin  les  seves 
sol·licituds  per  a participar  a  la  licitació,  tot  a  comptar  des  de  la  data  de 
publicació al Perfil del Contractant, segons el disposat a l’article 161 de la LCSP.

CINQUÈ.- En tant que la present licitació comporta una concessió de serveis que 
no suposa cap despesa a l’Ajuntament d’Argentona, sinó que es transmet el risc 
operacional  al  contractista,  que  abona  un  cànon  a  l’Ajuntament,  aquest 
únicament destina partida pressupostària a les possibles despeses que puguin 
sorgir.

Sra. alcaldessa.- el següent punt de l’ordre del dia va una mica en referència al  
que ja es va aprovar en el Ple anterior, que eren tots els preus, que s’havia fet 
l’estudi, ha estat en exposició pública per poder fer una concessió de lo que és la 
gestió de les classes de ceràmica, de l’escola de ceràmica. Llavorens ara lo que 
portem aquí a aprovació és de que ja hem passat aquest període d’exposició i 
que  no  hi  ha  hagut  res  al  respecte  d’al·legacions,  aprovar  l’expedient  de 
concessió d'aquests serveis d’aquestes classes de ceràmica i començar a fer el 
tràmit que correspon per poder-les tenir amb el temps de poder engegar aquesta 
escola el curs que ve. Si hi ha alguna pregunta al respecte? Aquí volia agrair als 
serveis jurídics de la casa, que ens han ajudat a posar una mica fil a això, que era 
algo que no trobàvem el format i al final hem trobat aquest, que crec que ens 
resoldrà bastant el tema. Sr. Boba.

Sr. Joan Boba.- Perdó, em deixa fer una alcaració? A veure, és veritat que això 
hi vam participar-hi tots els grups, a l'hora d’elaborar això, però ens hem donat 
compte després de mirar-nos, que això més que una escola seria un taller de 
ceràmica, perquè una escola potser comporta que hi hagi uns cursos organitzats, 
un 1r, un 2n i un 3r curs. I en aquí ens trobem que hi ha gent que hi porta molts 
anys, en aquesta escola de ceràmica. Llavors, no seria una escola sinó que potser 
seria un taller de ceràmica.

Sra. alcaldessa.- És que crec que es diu escola taller, no? No sé si ho pot aclarir  
la Sra. secretària.

Sra. secretària.- Tota la documentació l’hem preparat com a taller de ceràmica, 
més que com escola, precisament recollint aquesta idea de que no hi ha aquesta 
aprovació d’escola com a tal. Sí que a tota la documentació, a menys que no hi 
hagi algun error en la redacció, està previst com a taller de ceràmica. Gràcies. 
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Sr. Joan Boba.- D’acord, gràcies. 

Sra. alcaldessa.- Digui, Sr. Bernat.

Sr. Bernat Calvo.- L’estudi de viabilitat econòmica...

Sra. alcaldessa.- Ja es va aprovar l’estudi de viabilitat, ha estat en exposició 
pública  i  ara  lo  que fem és ja  aprovar  l’expedient  per  fer  aquesta  concessió 
d'aquesta gestió. 

Sr. Bernat Calvo.- Vale, perfecte. No, més que res que nosaltres volíem votar-hi 
a favor, simplement que volíem comentar que des del grup d’Ara Argentona hi 
volem votar  a favor,  relatiu  a aquest  estudi,  l’estudi  de viabilitat  econòmica, 
relatiu  a  la  concessió  al  servei  d’activitats  formatives  de  ceràmica,  des  d’un 
sentit sobretot de la responsabilitat, però sobretot també amb una mirada molt 
constructiva  del  que és  aquesta  activitat,  entenem que tot  això  parteix  d’un 
estudi que s’ha elaborat amb un rigor tècnic, amb unes dades contrastades, i que 
el que crec que es demostra és que el servei pot ser econòmicament viable i 
sostenible.  Sempre  que entenem que es garanteixi  una durada mínima de  7 
anys, que crec que seria el mínim perquè pugui haver un retorn econòmic per 
l’empresa concessionària, i entenc també probablement hauria de ser, no sé si es 
determinarà  així,  però  una  durada  màxima  potser  d’uns  10  anys,  de  cara  a 
l’amortització del mobiliari i de la infraestructura.

Sra. alcaldessa.- És així.

Sr.  Bernat  Calvo.-  Perfecte.  I  per  tant,  nosaltres  el  que valorem és que no 
estem davant d’un projecte improvisat o amb incerteses, sinó d’una proposta que 
creiem és prou madura, que preveu una inversió que l’estimem raonable, amb 
una recuperació prou ràpida i  uns flux de caixa positius que asseguraran una 
continuïtat  i  qualitat  del  servei  d’acord  amb el  que el  mateix  estudi  posa en 
coneixement de tots els regidors. Més enllà dels números, que ja de per si són 
positius, hi ha una altra cosa que valorem molt positivament, i és que darrere de 
tot això hi ha un projecte cultural i educatiu que té un gran valor per Argentona, 
que és aquesta escola taller de ceràmica, que entenem que és un espai amb un 
arrelament, amb una consolidació, que dona vida a lo que és aquest patrimoni 
ceràmic  d’Argentona,  que  som un poble  de  la  festa  del  Càntir,  de  la  fira  de 
ceràmica,  l’Argilà,  però que naturalment també necessita tenir  una producció 
pròpia de ceràmica, i creiem que aquesta escola taller de ceràmica és el que ha 
d’ajudar a consolidar que aquest poble que tothom coneix per la ceràmica sigui 
realment  un  poble  de  producció  ceramista.  Tenim  alguns  grans  artistes 
ceramistes ja aquí a Argentona, però aquesta escola ajudarà a que això sigui una 
realitat. Naturalment, aquesta escola ja fa molts anys que dura, però el fet de 
poder  fer  aquesta  licitació,  aquesta  concessió,  permetrà  que quedi  molt  més 
clarament com s’ha de fer aquesta concessió, aquesta inversió, tot clarament. I 
el que està molt bé és que es demostri que és una inversió raonable, perquè és 
una activitat que té un retorn econòmic, no només cultural, sinó a més a més 
econòmic, la qual cosa crec que molts municipis ja voldrien tenir una activitat 
d’aquesta naturalesa, purament cultural, però també amb un retorn econòmic 
important.  I  per  altra  banda,  sí  que  valorem  positivament  aquesta  gestió 
indirecta, perquè entenem que pot garantir aquesta estabilitat i continuïtat, i que 
l'Ajuntament, això sí, naturalment, hi ha de tenir un paper actiu, oferir un espai i  
assumint part de les despeses estructurals.  Per això, nosaltres votem a favor, 
perquè entem que hi ha un estudi, que es compleix amb aquests requisits legals i 
econòmics, i perquè creiem que preservar aquest servei li dona un marc estable i 
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assegura la viabilitat del mateix. Així que moltes gràcies per la feina feta, crec 
que s’ha fet una bona feina i votarem a favor. Gràcies. 

Sra.  alcaldessa.-  Gràcies.  No  sé  si  hi  ha  alguna  qüestió  més?  Tal  com has 
comentat, i que també ho he dit, hi ha un treball al darrere, perquè quan vam 
arribar, després del tema de contractacions i posar-les al dia, i programar-ho, una 
de les inquietuds era com buscaven l’enfoc per a poder continuar amb aquestes 
classes de ceràmica, sabent que és una de les úniques del Maresme que hi ha i 
que també li havíem de donar aquest valor de tots els anys que s’ha fet aquesta 
feina. Jo crec que l’hem sapigut trobar. 

Aprovació de l'ordenança de subvencions de l'Ajuntament 
d'Argentona - Expedient 2239/2025

Favorab
le

Tipus de votació: Nominal

A favor: 14, En contra: 0, Abstencions: 3, Absents: 0

A
f a v o r

Bernat  Calvo  Català,  Hector  Carlos  Travesa  Gomez, 
Joaquin Juan Capdevila Colominas, Joan Garachana Martín, 
Juan Francisco Fragoso Escribano, Montserrat Capdevila 
Cañadas,  Maria  Del  Mar  Rodriguez  Mena,  Maria  Mercè 
Juan  Loshuertos,  Maria  Montserrat  Cervantes  Codina, 
Mariona Pasqual  Villahoz,  Raul  Tornay  Quintanilla,  Sergi 
Blanco Mora, Susana Andrea Lopez Rico, Xavier Collet Diví

Abstencion
s

Isabel Sunyer Marfa, Isidre Viñas Llebot, Joan Boba Duran

Fets i fonaments de dret:

Aprovació de l’ordenança de subvencions de l’Ajuntament 
d’Argentona

L’Ajuntament d’Argentona, a la vista del marc legal derivat de la Llei 38/2003, de 
17 de novembre, General de Subvencions, i del Real Decret 887/2006, de 21 de 
juliol,  pel  qual  s’aprova  el  Reglament  de  la  Llei  General  de  Subvencions, 
considera  necessari  aprovar  una ordenança que reguli la seva activitat 
subvencionadora, establint les regles

oportunes,  amb  la  finalitat  d’aconseguir  una  major  eficàcia  i  eficiència,  i 
potenciant  simultàniament  el  control  i  la  transparència  que  el  caràcter  de 
públiques confereix a aquest tipus d’ajudes econòmiques.

La potestat reglamentària es reconeix expressament a les Corporacions Locals en 
l’ article 4.1.a) de la Llei 7/85, de 2 d’abril, Reguladora de les bases del règim 
local;  en  l’  article  8.1.a)  del  Decret  legislatiu  2/2003,  de  28  d’abril,  pel  qual 
s’aprova el Text Refós de la Llei municipal i de règim local de Catalunya i els 
articles 60 i següents del ROAS.

L’Ordenança  està  inclosa  en  el  pla  normatiu,  aprovat  per  aquest  plenari  per 
l’exercici 2025. S’ha celebrat la sessió de la comissió d’estudi, tal com consta en 
acta obrant a l’ expedient.
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En virtut de tot això, es proposa al Ple l’adopció del següents 

acords: Vista la proposta de resolució PR/2025/1045 de 13 / de 

maig / 2025. Resolució:

Primer.-  Aprovar  inicialment  l’Ordenança  de  Subvencions  de  l’Ajuntament 
d’Argentona, segons el redactat que s’adjunta a aquest dictamen com a Annex.

Segon.-  Sotmetre  l’esmentada  Ordenança  a  informació  pública  per  a  la 
formulació de reclamacions i al·legacions, per un termini de trenta dies hàbils, a 
través de la inserció de l’anunci corresponent al Butlletí Oficial de la Província, al 
Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya, a un dels mitjans de comunicació 
escrita diària i en el tauler d’ anuncis de la Corporació.

Tercer.-  Determinar que un cop transcorregut l’esmentat termini  d’informació 
pública, en cas de no haver-hi cap reclamació ni al·legació, l’acord d’aprovació 
inicial de l’ Ordenança esdevindrà definitiu.

Quart.-  Una vegada s’entengui aprovada definitivament l’ordenança d’esment, 
publicar- la íntegrament en el Butlletí Oficial de la Província i mitjançant anunci al 
Diari Oficial de la Generalitat amb referència a la publicació de l’anunci en el 
Butlletí Oficial de la Província, als efectes de la seva vigència.

Cinquè.-  Indicar  que,  d’acord  amb  el  que  s’estableix  a  la  seva  Disposició 
Derogatòria Única, l’entrada en vigor de la nova Ordenança de subvencions de 
l’Ajuntament  d’  Argentona,  derogarà  l’Ordenança  general  de  subvencions  de 
l’Ajuntament d’Argentona aprovada pel  Ple en sessió del  7 de març de 2016, 
publicada al Butlletí Oficial de la Província amb data 6 de juny de 2016 (CVE: 
02016009141) i deixarà sense efecte totes les disposicions d’igual o inferior rang 
que s’oposin al contingut d’aquesta nova Ordenança.

Sisè.- Notificar els presents acords a l’Administració de l’Estat i al Departament 
de Governació i Relacions Institucionals.

Sra. alcaldessa.- En aquí també el que hem fet, doncs, que també s’ha treballat 
a nivell  dels grups municipals,  la proposta que es portava era donar-li  l’encaix 
legal a totes aquestes subvencions que tenim al pressupost i  que calia, doncs, 
donar-li aquesta ordenança. Ara el que es proposa és poder, inicialment, aprovar 
aquesta ordenança que estarà en exposició pública per un termini de 30 dies, per 
poder fer les al·legacions qui cregui oportunes, o consultar-ho, i si no n’hi ha cap, 
de reclamació ni  al·legació,  llavors  ja passaria  a esdevenir  definitiva i  podríem 
passar a regular les subvencions que tenim amb aquesta ordenança que hem fet. 
Si hi ha alguna qüestió? No? Doncs passaríem a votació. 

Aprovació inicial del reglament dels cementiris municipals i 
serveis funeraris al municipi d’Argentona - Expedient 1288/2025

Favorab Tipus de votació: Nominal
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le A favor: 17, En contra: 0, Abstencions: 0, Absents: 0

A
f a v o r

Bernat Calvo Català, Hector Carlos Travesa Gomez, Isabel 
Sunyer Marfa,  Isidre Viñas Llebot,  Joaquin Juan Capdevila 
Colominas, Joan Boba Duran, Joan Garachana Martín, Juan 
Francisco  Fragoso  Escribano,  Montserrat  Capdevila 
Cañadas, Maria Del Mar Rodriguez Mena, Maria Mercè Juan 
Loshuertos,  Maria  Montserrat  Cervantes  Codina,  Mariona 
Pasqual  Villahoz,  Raul  Tornay  Quintanilla,  Sergi  Blanco 
Mora, Susana Andrea Lopez Rico, Xavier Collet Diví

Fets i fonaments de dret:

Aprovació  inicial  del  reglament  dels  cementiris  municipals  i 
serveis funeraris al municipi d’Argentona

En sessió plenària de data 30 d’octubre de de 2023 va aprovar la modificació del 
Pla Normatiu de l’Ajuntament d’Argentona per l’exercici 2024.

Dins aquest pla hi consta la necessitat d’aprovar la modificació del reglament de 
cementiris municipals per actualitzar-ne la redacció.

S’ha celebrat el tràmit de consulta prèvia, d’acord amb el previst a l’article 133 
de  la  Llei  39/2015,  d'1  d'octubre,  de  procediment  administratiu  comú de  les 
administracions públiques, sense que s’hagi presentat cap al·legació o proposta.

La  disposició  final  1  de  la  Llei  2/1997,  de  3  d’abril,  sobre  serveis  funeraris,  
estableix que: "Els ajuntaments han de regular, mitjançant una ordenança o un 
reglament, el règim a què s’han de sotmetre els serveis funeraris, en el marc del 
que estableix  aquesta Llei  i  la resta de la legislació  aplicable".  Mentre no es 
disposi  d’aquesta  regulació,  resultava  d’  aplicació el reglament de serveis 
funeraris aplicable supletòriament en els municipis

que  no  n’aprovin  un  de  propi:  DECRET  209/1999,  de  27  de  juliol,  pel  qual 
s'aprova el Reglament que regula, amb caràcter supletori, els serveis funeraris 
municipals.

En data 3 de febrer de 2025 i 12 de maig de 2025 s’han celebrat sessions de la 
Comissió  d’estudi.  S’han  introduït  a  l’esborrany  del  text,  les  modificacions 
acordades,  així  com  modificacions  relatives  a  aspectes  que  havien  quedat 
pendents

Atès  que  l’article  178.c)  del  Decret  Legislatiu  2/2003,  de  28  d’abril  pel  qual 
s’aprova el Text Refós de la Llei Municipal i de Règim Local de Catalunya, disposa 
que  les  ordenances i reglaments s’entendran aprovats definitivament amb 
caràcter automàtic  si  no s’hi  presenta  cap  reclamació  ni  al·legació  durant  la 
informació pública i l’audiència als interessats subsegüent a l’aprovació inicial.

Resolució:

PRIMER.- Aprovar inicialment el REGLAMENT DELS CEMENTIRIS MUNICIPALS I 
SERVEIS
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FUNERARIS AL MUNICIPI D’ARGENTONA segons el document que s’adjunta com 
annex.

SEGON.-  Exposar  al  públic,  per  termini  de  trenta  dies  hàbils,  el  text  del 
REGLAMENT DELS CEMENTIRIS MUNICIPALS I SERVEIS FUNERARIS AL 
MUNICIPI D’ARGENTONA
inserint anuncis al BOPB, al DOGC, al tauler d’anuncis del web municipal i a un 
diari de gran difusió. L’expedient administratiu durant aquest període podrà ser 
examinat  i  presentar  les  al·legacions,  suggeriments  i  reclamacions  que  es 
considerin  convenients. El  termini  d’informació  pública començarà  a comptar 
des de l’endemà de la darrera de les publicacions oficials esmentades. En el cas 
que  no  es  presentin  reclamacions  durant  el  període  d’exposició  pública,  el 
present acord s’elevarà a definitiu sense necessitat de resolució expressa.

TERCER.- Disposar que, si no s’hi formula cap al·legació ni reclamació durant el 
termini d’informació pública, el reglament quedarà aprovats definitivament sense 
necessitat de cap tràmit ulterior, i es procedirà directament a la publicació.

QUART.- L’aprovació definitiva del reglament s’anunciarà al Tauler d’anuncis 
del web de l’Ajuntament, al Butlletí Oficial de la Província de Barcelona, i al Diari 
Oficial  de  la  Generalitat  de  Catalunya  la  referència  del  Butlletí  Oficial  de  la 
Província on s’hagi publicat íntegrament el text de l’ordenança, el qual entrarà 
en  vigor  quan  s’hagi  publicat  completament  el  text  del  reglament  i  hagi 
transcorregut el termini previst a l’article 65.2 de la Llei reguladora de les bases 
del règim local. Tanmateix, en compliment de l’article
10.1.a) de la Llei 19/2014, es publicarà al Portal de Transparència.

CINQUÈ.- Donar trasllat a Secretaria del text del reglament i al Departament de 
transparència.

Sra. alcaldessa.- Seguint també amb el tema del pla que teníem normatiu, que 
tenim, i que anem donant una mica de sortida als reglaments i ordenances de la 
casa que estaven en descontext amb la legalitat o amb algunes coses, un dels 
que portem avui també és actualitzar la normativa i adaptar-la a les necessitats 
del  municipi,  la gestió,  el  reglament de cementiris  i  serveis funeraris.  Aquest 
també  s’ha  estat  treballant  i  el  que  avui  portaríem  aquí  és  iniciar  aquest 
expedient d’aprovació, que també el que farà serà exposar-se públicament i si no 
hi ha res, passaria a donar-nos una eina per poder anar donant sortida al servei 
de la gestió funerària que tenim al municipi. Si hi ha alguna qüestió? 

BENESTAR ANIMAL - Proposta d'imposició de diverses sancions 
per infraccions greus i molt greu - Exp. 1301/2025

Favorab
le

Tipus de votació: Nominal

A favor: 14, En contra: 0, Abstencions: 3, Absents: 0
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A
f a v o r

Bernat Calvo Català, Hector Carlos Travesa Gomez, Joaquin 
Juan  Capdevila  Colominas,  Joan  Garachana  Martín,  Juan 
Francisco  Fragoso  Escribano, Montserrat  Capdevila 
Cañadas, Maria Del Mar Rodriguez Mena, Maria Mercè Juan 
Loshuertos,  Maria  Montserrat  Cervantes  Codina,  Mariona 
Pasqual  Villahoz,  Raul  Tornay  Quintanilla,  Sergi  Blanco 
Mora, Susana Andrea Lopez Rico, Xavier Collet Diví

Abstencion
s

Isabel Sunyer Marfa, Isidre Viñas Llebot, Joan Boba Duran

Fets i fonaments de dret:

En data 3 de març de 2025, per acord de la Junta de Govern Local,  s’incoa 
expedient sancionador contra la Sra. Yolanda A.R.  com a propietària dels dos 
gossos potencialment  perillosos  de  raça  pitbull,  per  la  comissió  d’una 
infracció molt greu  consistent en tenir  un gos potencialment perillós  sense 
llicència**, dues infraccions greus per** incomplir l’obligació d’identificar l’animal 
i no inscriure el gos al registre municipal d’acord amb la Llei sobre el règim jurídic 
de la tinença d’animals potencialment perillosos.  A més de la comissió  d’una 
infracció  greu  d’acord  amb  la  Llei  sobre  la  tinença  de  gossos  considerats 
potencialment  perillosos  per  tenir  un  gos  potencialment  perillós  sense  tenir 
assegurança contractada. S’atorga un termini d’ audiència de deu dies.

Dita resolució fou notificada a la persona interessada en paper en data 25 de 
març de 2025, sense que aquesta hagi efectuat al·legacions, ni hagi procedit al 
pagament voluntari de la sanció proposada, motiu pel qual passa a considerar-se 
dit acord d’ incoació com a proposta de resolució, atès que d’acord amb l’article 
64.2  f)  de  la  LPACAP  contenia  un  pronunciament  exprés i  precís  de  la 
responsabilitat imputada.

En data 15 d’abril de 2025, la instructora de l’expedient eleva la tramitació 
al Ple Municipal.

Vista la proposta de resolució PR/2025/860 de 29 / d’abril / 2025.

Resolució:

Primer - Imposar a la Sra. Yolanda A. R. amb DNI 38****70A, les següents 
sancions:

- Per la comissió d’una infracció molt greu consistent en tenir un 
gos potencialment perillós sense llicència, una sanció de 2.404,06€.

- Per  la  comissió  de  dues  infraccions  greus  consistents  en  incomplir 
l’obligació d’ identificar l’animal i no inscriure el gos al registre municipal d’acord 
amb  la  Llei  sobre  el  règim  jurídic  de  la  tinença  d’animals  potencialment 
perillosos, una sanció de 400€.

- Per  la  comissió  d’una  infracció  greu  d’acord  amb  la  Llei  sobre  la 
tinença de gossos considerats potencialment perillosos consistent en tenir un gos 
potencialment  perillós  sense  tenir  l’assegurança  obligatòria  contractada,  una 
sanció de 3.001€.

C
od

i V
al

id
ac

ió
: 4

2Q
T9

6N
M

ZF
Y6

5S
6K

X2
6A

SH
93

X 
Ve

rif
ic

ac
ió

: h
ttp

s:
//a

rg
en

to
na

.e
ad

m
in

is
tra

ci
o.

ca
t/ 

D
oc

um
en

t s
ig

na
t e

le
ct

rò
ni

ca
m

en
t d

es
 d

e 
la

 p
la

ta
fo

rm
a 

es
Pu

bl
ic

o 
G

es
tio

na
 | 

Pà
gi

na
 3

0 
de

 5
5 



Ajuntament d'Argentona

Carrer Gran 59, Argentona. 08310 (Barcelona). Tel. 937974900. Fax: 
937970800

Segon - Per a efectuar el pagament en període voluntari de la sanció a què fa 
referència aquesta proposta, l'interessat podrà efectuar l’ingrés en els següents 
terminis:

- Les que siguin notificades de l’1 al 15 de cada mes des de la data de recepció 
de  la  notificació,  fins  el  20  del  mes  posterior  i  si  aquest  no  fos  hàbil,  fins 
l’immediat hàbil següent.

- Les que siguin notificades entre el 16 i últim de cada mes, des de la data de 
recepció de la notificació fins el dia 5 del segon mes posterior i si aquest no fos 
hàbil, fins l’ immediat hàbil següent.

Transcorreguts els esmentats terminis sense haver-se fet efectiu el pagament, es 
durà a terme el seu cobrament amb els recàrrecs previstos a l’article 28 de la Llei  
General Tributària.

Relació de bancs on podeu fer l’ingrés:

CAIXABANK – Núm. de compte ES67-2100-0354-1102-0004-1207

A l’hora de fer l’ingrés, heu d’especificar en el concepte el número d’expedient 
que trobareu en l’encapçalament de la present resolució.

Si vençuts els terminis indicats, no s'ha satisfet el deute, aquest s'exigirà en via 
de constrenyiment d'acord amb el que estableixen els articles 70 i següents del 
Reglament

General de Recaptació, aprovat pel Reial Decret 939/2005, de 29 de juliol.

Tercer.-  Notificar la present resolució a la persona interessada i als Serveis d’ 
Intervenció, Tresoreria-Comptabilitat d’aquest ajuntament.

Sra. alcaldessa.- Passo la paraula a la regidora Mariona Pasqual, perquè és la 
proposta de sanció de benestar animal. 

Sra.  Mariona  Pasqual.-  Gràcies,  alcaldessa.  Doncs  bé,  avui  portem  a  Ple 
diverses sancions pel que fa a benestar animal. Partim d’una sanció, una infracció 
considera molt  greu,  que és disposar  de GPP sense llicència,  que en números 
rodons, aquesta infracció puja a 2.400 €. Després, partim d’altres dues infraccions 
considerades  greus,  que  és  no  tenir  inscrits  els  gossos  al  cens,  que  puja,  en 
números rodons, també a 400 €. I finalment, una altra infracció considerada greu, 
que és tenir un gos considerat potencialment perillós sense assegurança que, en 
números rodons, anem al 3.000 €. 

Sra. alcaldessa.- Sr. Boba.

Sr. Joan Boba.- Ja li  vàrem manifestar a la regidora Mariona Pasqual que clar, 
nosaltres  no  ens  oposem  a  aquesta  sanció  de  multes  de  GPP  i  de  tinença 
d’animals, però estem arribant a un nivell que potser hauríem de mirar de quina 
manera podem informar a la ciutadania de la responsabilitat de tenir un gos GPP i  
la responsabilitat de tinença d’animals. Al fi i al cap, sí que sabem que gastarem 
diners en una campanya informativa, però clar, tenir un animal i després tenir-lo 

C
od

i V
al

id
ac

ió
: 4

2Q
T9

6N
M

ZF
Y6

5S
6K

X2
6A

SH
93

X 
Ve

rif
ic

ac
ió

: h
ttp

s:
//a

rg
en

to
na

.e
ad

m
in

is
tra

ci
o.

ca
t/ 

D
oc

um
en

t s
ig

na
t e

le
ct

rò
ni

ca
m

en
t d

es
 d

e 
la

 p
la

ta
fo

rm
a 

es
Pu

bl
ic

o 
G

es
tio

na
 | 

Pà
gi

na
 3

1 
de

 5
5 



Ajuntament d'Argentona

Carrer Gran 59, Argentona. 08310 (Barcelona). Tel. 937974900. Fax: 
937970800

que requisar també suposa a l'Ajuntament una despesa considerable. Voldríem 
que valoressin això, el fet de poder fer una campanya informativa a ràdio, no sé, 
vostès estudiaran la manera, però sobretot amb els GPP i tinença d’animals, que la 
gent fos responsable de lo que representa tenir un animal a casa. Gràcies. 

Sra.  Mariona  Pasqual.-  Sí,  sí,  totalment  d’acord.  De  fet,  ho  vam  parlar  la 
setmana passada a informatives, amb una setmana no hem pogut avançar més el 
tema aquest i el d’informatives és el que portem avui a Ple, però sí, totalment 
d’acord. Però també hem de donar la importància que té, que les protectores o 
criadors  legals,  que quan es dona un gos a una família,  ha de donar  aquesta 
informació, també. I els veterinaris també han d’informar. Però bé, està clar que 
com  a  consistori  i  com  Ajuntament  hem  d’apretar  en  aquest  aspecte  i  anar 
sensibilitzant de que aquest missatge potser no ha quedat prou calat, totalment 
d’acord. 

Sra. alcaldessa.- No sé si hi ha alguna qüestió més? 

Aprovació de reconeixement extrajudicial de crèdit - Expedient 
2901/2025

Favorab
le

Tipus de votació: Nominal

A favor: 16, En contra: 0, Abstencions: 1, Absents: 0

A
f a v o r

Hector Carlos Travesa Gomez, Isabel Sunyer Marfa, 
Isidre  Viñas  Llebot,  Joaquin  Juan  Capdevila 
Colominas,  Joan  Boba  Duran,  Joan  Garachana 
Martín,  Juan  Francisco  Fragoso  Escribano, 
Montserrat  Capdevila  Cañadas,  Maria  Del  Mar 
Rodriguez  Mena,  Maria  Mercè  Juan  Loshuertos, 
Maria  Montserrat  Cervantes  Codina,  Mariona 
Pasqual  Villahoz,  Raul  Tornay  Quintanilla,  Sergi 
Blanco  Mora,  Susana  Andrea  Lopez  Rico,  Xavier 
Collet Diví

Abstencions Bernat Calvo Català

Fets i fonaments de dret:

Antecedents

Vista  la  necessitat  d’aprovar  la  relació  de  factures  per  tal  de  procedir  al 
pagament de les mateixes el més aviat possible.

Vista la Resolució d’Alcaldia de data 22 de maig de 2025, en la qual es resol 
continuar amb el procediment de reconeixement de les obligacions mitjançant 
l’aprovació  d’un  reconeixement  extrajudicial  de  crèdit  (REC),  així  com  els 
informes  existents  a  l’esmentat  expedient,  procedeix  iniciar  la  tramitació  del 
reconeixement extrajudicial de crèdit d’ aquestes obligacions.

D) URGÈNCIES
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L’aprovació  del  REC en cap cas  esmena els defectes de l’expedient.  La seva 
finalitat és únicament la imputació en el pressupost corrent de les obligacions 
derivades  de  despeses  compromeses  indegudament,  sense  perjudici  de  que 
s’hagin  d’exigir  les  responsabilitats  corresponents  per  haver-se  realitzat 
despeses sense consignació pressupostària i/o sense cobertura contractual.

Fonaments de dret

1. Base 21 de les Bases d’execució del pressupost vigent.

Vista la proposta de resolució PR/2025/1203 de 22 / de maig / 2025.

Resolució:

Únic.- Aprovar el reconeixement extrajudicial de crèdit de les següents 
obligacions:

NÚM EXPEDIENT NÚM RELACIÓ IMPORT

2901/2025 F/2025/14 169.748 €

Sra. alcaldessa.- Aquí s’ha de votar primer la urgència. El tema és passar la 
convalidació de les factures que sabem que encara estan sense el procediment 
que correspondria, i que cada vegada en queden menys, i llavors es tornen a 
portar aquí per poder fer el pagament de les mateixes. Passaríem a votar primer 
la urgència per incloure-ho dins dels punts del dia. 

Es ratifica per unanimitat la inclusió de la present proposta a l’ordre del dia

Sra. alcaldessa.- Aquí és convalidar aquesta omissió de la funció interventora 
pel detall de factures que hi ha desglossat a l’expedient i que pugen 169.748 €.  
Digui, Sr. Boba.

Sr. Joan Boba.- Sí, només volia fer dues preguntes aclaridores. De les factures 
que consten, n’hi han unes de Can Cet, que suposo que es refereixen a aquell 
impàs que va haver-hi entre que es va fer la licitació i no s’acabava d’aportar la 
documentació per aquesta...

Sra. alcaldessa.- És així.

Sra. secretària.- Perdoni, per aprofundir en el que està comentant, encara està 
el tema pendent de resoldre’s. 

Sr. Joan Bona.- Perfecte. Llavors n’hi ha una altra que també es ve repetint 
totes les vegades que aprovem OFIs,  que és l’arrendament de vehicles. Això 
sempre és el mateix tipo de vehicle o cada vegada són vehicles diferents?

Sra. alcaldessa.- No, són els mateixos vehicles. Ara això s’està mirant de fer 
perquè  puguin  passar  a  renting,  però  mentre  no  sigui,  és  el  lloguer  de 
furgonetes que es fa.

Sr. Joan Boba.- Perfecte, gràcies. 

Sra. alcaldessa.- Si hi ha alguna qüestió més? Doncs passaríem a votació. 
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Sra. alcaldessa.- Passaríem a precs i preguntes dels regidors d'aquí. Si voleu 
aixecar el braç i vaig agafant torn? 

Faig per ordre que he anat agafant, eh? La primera que m’ho ha demanat és la 
Mariona Pasqual.

Sra. Mariona Pasqual.- Jo tinc una pregunta pel grup d’Unitat. Tinc un petit 
dubte. En relació al que parlàvem de benestar animal i les sancions i etcètera, 
una cosa que no acabo d’entendre és que a comissions informatives, que és a 
porta tancada,  vostès voten a favor  de les sancions,  i  en canvi  al  Ple voten 
abstenció.  Llavors,  no acabo d’entendre,  si  amb la mateixa documentació,  si 
tenen algun dubte, si no els he explicat bé alguna cosa, per què aquest canvi  
d’idea? Perquè ja ha passat a altres Plens i és més que res entendre-ho.

Sr. Joan Boba.- Li contesto jo mateix, perquè soc em sembla que el que voto, a 
les  informatives,  aquest  tema.  Si  votem a favor  és que ens equivoquem. La 
nostra idea és abstenir-nos i li explico el perquè de l’abstenció. Aquestes multes 
nosaltres considerem que són molt elevades i no sabem la gestió de la sanció 
com es porta ben bé a terme. Llavors, com no ho tenim clar, preferim abstenir-
nos. I si hem votat alguna vegada a favor a informatives és perquè ens hem 
equivocat. Gràcies. 

Sra. Mariona Pasqual.- Més que res, de pas li contesto això de la sanció i així...  
Les sancions, l’import no el triem nosaltres, ve estipulat per la llei de benestar 
animal que es va aprovar el setembre del 23. Llavors, ens basem en la forquilla 
que ells marquen, no la triem nosaltres. 

Sra. alcaldessa.- Següent, Mar Rodríguez.

Sra.  Mar  Rodríguez.-  Des  del  PSC  d’Argentona  volem  saber  si  l’equip  de 
govern té previst adherir-se al pla de barris i viles del govern de la Generalitat 
que  compta  amb  1.600.000.000€  en  tres  línies  d’actuació  subvencionables: 
transformació  física  de  l’entorn,  transició  ecològica  i  acció  sociocomunitària. 
Aquest pla té com a objectiu reduir les desigualtats socials i territorials, millorant 
les condicions de vida dels veïns i veïnes i garantint l’accés a serveis bàsics i a 
una vivenda digna. En una reunió amb el regidor Collet, ens va manifestar que 
havien estudiat el pla i que el barri del Cros no hi podia adherir-se. Tanmateix, 
un dels indicadors per accedir-hi,  a aquest pla de barri,  és que la renda per 
càpita  del  barri  no  superi  la  renda  per  càpita  catalana,  16.000 €,  i  al  Cros, 
aquesta és d’una mitja de 10.000, cosa que el faria clarament beneficiari. Per 
tant, el que volem saber és, per què l'Ajuntament afirma que el Cros no compleix 
els requisits si la renda per càpita sí que ho permet? Té l’equip de govern la 
intenció  de  sol·licitar  l'adhesió  d’Argentona  a  aquest  pla  especialment  per  a 
barris com el Cros o les urbanitzacions que en necessiten la inversió? I quins 
altres criteris s’han considerat per a descartar-ne la participació. I es podrien 
revisar aquestes decisions per no perdre aquesta oportunitat de finançament?

Sr. Xavier Collet.- Sí, gràcies. Sra. Rodríguez, a la reunió em sembla que vostès 
m’ho van preguntar dues vegades i ho vam aclarir-ho. Jo no li vaig dir que no 
s’accediria en aquesta llei de barris i que no es demanaria, li vaig dir que pel que 
havíem llegit, pel que estàvem mirant, ens semblava que no es complirien, els 
requisits. Els requisits no és només la renda, n'hi han d’altres, de requisits. Per 
tant, els tècnics ho estan mirant i estan valorant si hi podríem tenir accés o no. 
Això és el que s’està estudiant ara. El Cros

ja va tenir una llei de barris i, per tant, això també és una dificultat per tenir la 
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següent, perquè hi ha molts barris a Catalunya que no n’han tingut cap i, per 
tant,  segurament  això  no  ens  ajuda,  tot  i  que  evidentment  va  suposar  una 
millora molt important del veïnat. Però això ho estem mirant. Per tant, no els hi  
vaig  dir,  i  em sembla  que  vostè  se’n  recorda,  no  els  hi  vaig  dir  que  no  hi 
accediríem, sinó que ho estàvem estudiant. 

Sra. Mar Rodríguez.- La resposta que ens va donar, Sr. Collet, va ser, quan li 
vam preguntar, que la tècnica en qüestió ho havia mirat i  que el Cros no es 
podia adherir.  Nosaltres vam dir si  havia mirat la renda per càpita del Cros i 
inclús vam estar mirant-la conjuntament, el que passa és que al final no la vam 
trobar, i per això posem la pregunta sobre la taula. De totes maneres, hi han 
altres  barris  aquí  al  municipi  que  vam  posar  sobre  la  taula,  com  són 
urbanitzacions, que algunes estan recepcionades, que ho que demanem és que 
si us plau es mirin bé aquesta llei de barris i entenem que lo que faran serà això, 
aprofitar  ho  que  puguin  per  poder  aprofitar  aquests  diners  que  venen  per 
invertir-los en el poble. Gràcies. 

Sr. Xavier Collet.- Sí, sí, evidentment ho estudiarem i, si hi ha la possibilitat, 
ens hi presentarem, segur que sí. 

Sra. alcaldessa.- Sr. Isidre Viñas.

Sr. Isidre Viñas.- Tinc, jo tinc una pregunta i un prec, que no tenen relació. Les 
faig  una  i  després  l’altra  o  espero  un  altre  torn  de  paraules?  Sí.  Bueno,  la 
pregunta. Un cop finalitzat el període de pagament de l’impost de vehicles de 
tracció mecànica, ens interessa saber quants vehicles amb distintiu ambiental 
ECO s’han acollit a la bonificació, ja que com preveu la pròpia ordenança, ho han 
de sol·licitar prèviament. Entenem que no ens ho puguin respondre avui, eh? 
Tenim  el  pressentiment  de  que  hauran  sigut  molt  pocs,  doncs  hem  pogut 
constatar la dificultat que entranya el procediment. Per una banda, l’ordenança 
demana acreditar les característiques del vehicle mitjançant la fitxa tècnica del 
mateix. És força estrany que l'Ajuntament no sigui capaç d’automatitzar aquest 
procés i que faci aportar una documentació de la que l’administració, en aquest 
cas Diputació, ja disposa. Per una altra, al no estar automatitzat, els veïns han 
de saber, no se sap ben bé com, quan ho han de sol·licitar, doncs l’ordenança no 
és gens clarificadora. Dona com a termini un mes des de la data de meritació.  
Ens preguntem quina és aquesta data. És l’1 de gener? És el primer dia que es 
cobra el rebut del mes de març? O és el mes de maig, si  el tens domiciliat? 
Aquesta seria la... 

I el prec. Fa uns dies, ens van convidar perquè opinéssim sobre el conveni de 
col·laboració amb sostre cívic, que estan a punt si no ja han signat. El conveni és 
per a la promoció d’un projecte d’habitatge cooperatiu i sincerament ens va fer 
il·lusió, perquè és un tema que ens preocupa i ocupa, i volíem en la mesura del 
possible, col·laborar per fer que iniciatives com aquesta no siguin flor d’un dia. 
Ens  vam reunir  amb vostès  amb les  millors  intencions  i  amb ànim proactiu 
perquè  després  d’estudiar  el  conveni  i  informar-nos  sobre  sostre  cívic  i  les 
promocions  que  fan,  volíem  que  Argentona  fos  capdavantera  en  afers  com 
aquest. I ja hi vam ser. Com sempre, vostès no tenen cap intenció d’acceptar 
cap proposta que vingui d’Unitat i ens van deixar clar que no pensaven atendre 
les nostres propostes. No ens queda més remei, doncs, que denunciar-ho aquí 
per fer saber al poble el que pensem que no està bé d’aquest conveni, ja que pel 
que sembla, els grups que li donen suport ni estan ni se’ls espera. El primer que 
volem dir és que ens sembla molt bé la feina que fa sostre cívic, però que com 
és obvi,  els  seus interessos  no sempre han de ser  coincidents  amb els  dels 
estaments públics. Per exemple, el principal criteri d’adjudicació de sostre cívic 
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és l’antiguitat com a soci de la cooperativa. I com ja es veu, és un criteri força 
mercantilista.  Es  garanteixen  tenir  un  nombre  important  de  socis  sense 
habitatge pagant 10 € al mes. I poc ètic, doncs des d’un punt de vista social, 
parin a pensar que així, qui està més a la vora dels llocs on es prenen decisions, 
tindrà la informació sobre les noves promocions abans, i es podrà apuntar més 
d’hora,  millorant  les  possibilitats  d’accés  a  un  habitatge.  En  aquest  sentit, 
segurament hi ha gent que ja s’ha apuntat perquè té idea de que passarà això, 
però hi ha moltíssima gent que no ho sap, i aquesta gent ja fa tard, si aquest fos  
el criteri que finalment prevalgués. Entenem que la raó de ser d’aquest criteri 
està  en  la  diversitat  de  casuístiques  que  sostre  cívic  treballa,  i  que  com és 
natural, només una part se situa en terrenys de propietat pública en règim de 
cessió d’ús. És en aquest cas, i no en els molts altres tipus, en què els criteris de  
selecció han de ser molt més estrictes i justos. És a dir, sostre cívic no només 
treballa amb administració, treballa amb tothom que vulgui fer una cooperativa. 
Per tant, no és el mateix quan el sòl és públic o no ho és. I aquí és on ve la 
discrepància amb el seu decret. Resulta que vostès posen un seguit de criteris 
de selecció molt correctes i clarament tendents a afavorir els veïns d’Argentona. 
Però ho esguerren al final, incloent un paràgraf que literalment diu: “si encara 
quedeixin habitatges lliures, aquests passarien a la següent fase o quedarien a 
disposició de la cooperativa perquè siguin assignats segons els seus criteris”. Els 
de la cooperativa, s'entén. El que vol dir que si no s’adjudiquen a la primera 
convocatòria els habitatges a veïns d’Argentona, els que queden, s’adjudicaran a 
famílies de fora,  d’acord amb els criteris  de sostre  cívic.  No hi  tenim res en 
contra del forans, jo mateix n’he sigut fins fa poc i segons diuen pel poble, fins 
d'aquí  50  anys  no  assoliré  la  condició  d’argentoní  de  debò.  Però  amb  la 
necessitat  d’habitatge que tenim pels nostres joves, avui  en tenim una bona 
representació,  que  malauradament  han  de  marxar  per  manca  d’habitatge 
assequible, no podem perdre cap oportunitat per a afavorir-los. Seria molt fàcil 
treure aquesta clàusula i en el cas hipotètic que quedés algun pis lliure, sempre 
es podria deixar la convocatòria oberta, esperant futures famílies, cal tenir en 
compte que atesa la curta durada, menys d’un mes del període d’inscripció, és 
fàcil que possibles clients no hi siguin a temps per incomptables causes, també 
es puguin utilitzar temporalment per a contingències especials com per exemple 
ha fet l'Ajuntament de Granollers, en una promoció en cessió d’ús amb sostre 
cívic,  tanmateix.  Els  costos  que  suposaria  per  l'Ajuntament  el  retard  en 
l'assignació  de  pisos  són  baixos,  perquè  el  capital  inicial  a  desemborsar  es 
recupera, i segons hem vist en altres promocions, les despeses mensuals poden 
estar al voltant dels 400 €. En fi, és una llàstima que una bona idea, recalquem, 
una bona idea, no pugui ser una magnífica idea. Com sempre, estem a la seva 
disposició per a col·laborar en els temes importants del poble, tot i que ja sabem 
que no en volen saber res. No ens deixen, doncs, cap més remei que denunciar 
les coses que fan malament allà on puguem, com per exemple aquí mateix. 
Gràcies.

Sr. Xavier Collet.- Bé, gràcies. Gràcies per les seves paraules de que es posen 
a disposició, però a mi m’agradaria veure-ho a la realitat, perquè és que sempre 
troben alguna cosa que està malament. Si no és la idea és l’excussió, i sinó, és 
que anem tard, sinó massa aviat, sinó és que els hi ensenyem massa tard o els 
hi ensenyem massa aviat, o no els hi ensenyem. Sempre hi ha alguna cosa que 
fa que el seu balanç sigui negatiu. El que no m’explico és com és que aquest 
balanç el fan ara i no l’han fet durant molts anys que aquí d’habitatge no s’ha fet 
cap política, i  ara que en fem, tot  ho troben malament. Tot això que ens ha 
explicat, Sr. Isidre Viñas, està molt bé, però això ja ho explicarà l'Ajuntament, 
que és el que més coneix tot el que farem i en quines circumstàncies i amb quin 
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reglament, i amb quins terminis. La realitat és que, ja que ho ha explicat, sí, 
anem a signar  un conveni  per fer 20 habitatges especialment per  gent  jove 
d’Argentona, i que això serà amb una cooperativa de cessió d’ús, i això, aquest 
conveni  el  signem  aquesta  setmana.  I  ja  farem  informacions  sobre  tot  el 
desenvolupament d’aquest projecte i el calendari i ja ho explicarem en el seu 
moment, amb més detall i per part de qui toca, que és del govern. Tot i així, miri, 
està clar  que no tenen raó quan diuen que no els escoltem, perquè és que 
llavors ens diuen que canviem les coses, però no ho diem, o que no les canviem. 
Miri, de la seva reunió i de reunions que he tingut amb altres grups, ha sortit 
alguna modificació, i no els hi he ensenyat perquè avui tot just s’han signat els 
informes, per tant, no he tingut temps d’ensenyar-los-hi a vostès. Hi ha alguna 
modificació que s’ha fet, que jo penso que recollirà una mica el que amb els 
altres grups s'ha anat parlant, entre d’ells, el seu grup. No és exactament el que 
vostès proposaven, perquè el que vostès proposaven legalment no era possible, 
però ens acostem molt al que vostès ens van demanar i que altres grups també 
ens van demanar. Per tant, no és veritat que no els escoltem, no és veritat que 
no  tinguem en  compte  les  seves  opinions,  el  que  sí  que  és  veritat  és  que 
nosaltres governem i vostès no. I al final, qui acaba decidint com s’acaba amb 
els últims detalls, és el govern. El que no es pot pretendre és estar en el govern i 
dirigir el govern i marcar el calendari del govern quan no s’hi està. I això sembla 
que és el que vostès no acaben d’entendre. Gràcies. 

Sra. alcaldessa.- En referència a la pregunta de lo dels cotxes, ja li donarem la 
informació de quins s’han agafat a la bonificació, però també és cert de que hi 
ha unes ordenances que cada any modifiquem, si hi ha alguna cosa que en allà 
especifica i que creuen que es pot millorar, estarem encantats que ens puguin 
fer l’aportació, però hi han altres que depenen de l’organisme de Diputació, que 
no depenen de nosaltres, tot i que estem intentant parlar amb ells per poder 
agilitzar alguns tràmits, n’hi ha que a ells també els hi venen per llei. I aquestes 
bonificacions les aplica, en aquest cas, l’organisme, si no vaig equivocada. Digui, 
Sr. Viñas.

Sr. Isidre Viñas.- A veure, Sr. Collet, jo he intentat avui, precisament perquè 
vostès  sempre  diuen  de  mi  que  soc  una  persona  bastant,  diguéssim, 
desagradable, no sé, però les meves paraules han sigut tot lo més amables que 
he sigut capaç d’escriure, eh? Fixi’s que he dit una bona idea no pugui ser una 
magnífica idea. I que només començar he dit que ens van rebre, que vam parlar. 
És a dir, no sé a què ve aquest to. Dir-li també que del tema aquest dels 20 
habitatges, el mèrit que tenen vostès és purament instrumental, és el POUM el 
que  defineix  que  aquell  és  per  aquells  terrenys,  no  vostès.  I  vostès,  que  jo 
recordi, no el van aprovar, aquest POUM. Per tant, no és mèrit de vostès. Vostès 
estan, d’alguna manera, fent la feina de, bueno, instrumentalitzar-ho. Per tant, 
bueno,  i  de  totes  maneres,  si  han  canviat  alguna  cosa,  estic  encantat  i  li  
agraeixo. Sempre que han fet alguna cosa que ens ha agradat, els hi hem dit, 
eh? Jo recordo vàries vegades haver-li dit que els hi agraíem, temes de panels 
fotovoltaics, per exemple. Coses d’aquestes els hi diem que sí. Ara, quan fan les 
coses que no les trobem bé, i tant que ho diem, només faltaria, no? Gràcies. 

Sr. Xavier Collet.- Gràcies. Ja que fa menció al POUM, dir-li que sí, que el vam 
aprovar amb un vot d’abstenció per un tema molt concret, però hi vam votar a 
favor. I concretament, si parla de la zona de la parcel·la de Can Serra de Lladó, li  
explicaré l’historial. Des del 2007, que el govern de TxArgentona d’aleshores, 
amb CiU, va intentar tirar endavant aquest projecte amb sostre cívic, fixi’s, des 
del 2007. La veritat és que en aquell moment no vam trobar el recolzament de 
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ningú més que no fos el govern. Ni de dretes ni d’esquerres. En aquell moment, 
era dificultós, això, perquè era molt aviat, segurament, la normativa encara no 
ajudava. Aquesta normativa, la llei d’habitatge, va anar canviant, ara és molt 
més fàcil. Però sobretot ara és fàcil per una cosa, perquè aquella finca ara no és 
un equipament. Aquell solar ara no és un equipament. I no és un equipament 
perquè entre d’altres, evidentment no ens volem penjar les medalles, ni el grup 
de TxArgentona ni jo, però entre d’altres, vam estar insistint a tots els regidors 
d’urbanisme que per favor, canviessin aquella parcel·la quan es feia la revisió 
del POUM, la canviessin perquè no fos un equipament. I li puc dir el nom dels 
regidors amb tots els que vaig parlar que en aquell moment governaven, perquè 
això ho fessin. La veritat és que no m’escoltaven, fins a l’últim moment, que va 
arribar una instrucció, una recomanació, precisament de l’Agència d’Habitatge 
de Catalunya, que recomanava justament el mateix que havíem demanat. Es va 
canviar a l’últim moment, i  com que ara aquella finca no és un equipament, 
podem fer aquest dret a superfície que farem i aquests habitatges amb cessió 
d’ús amb la cooperativa. Per tant, doncs sí que en part és gràcies al treball que 
s’ha fet durant tots aquests anys per part meva i de TxArgentona. Gràcies per 
recordar-m’ho.

Sr. Isidre Viñas.- Un segon, només. Bueno, doncs felicitats. Jo no ho sabia, el 
2007 no estava per aquí, per tant, moltes felicitats. De totes maneres, faci una 
crítica al que jo he proposat. No generalitzem. És a dir, la clàusula aquesta l’han 
tret? La que obre la porta a que aquests pisos se’n vagin a gent que no és 
d’Argentona, o no l’han tret? Parlem d'això, que és el fons de la pregunta. 

Sr. Xavier Collet.- Sí, el fons de la pregunta el farem públicament, el farem bé, 
quan  haguem fet  una  campanya,  quan  expliquem amb tots  els  detalls  com 
funciona aquest projecte. No el podem fer ara a correcuita, donant informacions 
a  mitges,  informacions  que  segurament  no  se  n’assabentarà  tothom. 
L’Ajuntament  farà  la  campanya  que  toqui,  quan  toqui  i  quan  s’hagi  d’obrir 
aquest termini. Per tant, deixi que aquesta informació la puguem gestionar de 
manera que tothom hi pugui accedir amb igualtat de condicions. Precisament és 
el que vostè es queixava, no? Doncs deixi’ns que el govern puguem gestionar 
aquesta informació perquè arribi  a tothom amb el  màxim d’igualtat  possible. 
Gràcies. 

Sra. alcaldessa.- Sr. Boba. 

Sr. Joan Boba.- Sí, li faré dos precs i dues preguntes. A veure, un prec molt 
senzill és que avui que ha sortit el tema dels cementiris, és que les esqueles que 
es posen per les defuncions a les cartelleres que hi han tant als cementiris com 
aquí a la Font de Sant Domingo, passen temps, i temps, i temps, i com no hi hagi 
una defunció, aquell  difunt pot passar-hi molts dies. Hi ha hagut familiars de 
difunts  que han dit  home, traieu-nos l’esquela,  si  us plau.  A veure si  es pot 
gestionar amb Cabré Junqueras, que un cop passi una setmana, com a mínim, 
poguessin treure les esqueles, o que els hi donen una clau a vostès i que vostès 
puguin accedir o algú pogués accedir a treure l’esquela, perquè hi ha famílies 
que se senten una mica ofeses. L’altre prec és, des del grup municipal d’Unitat, 
veiem amb preocupació com el veïnat de les Ginesteres pateix una degradació 
progressiva del  seu hàbitat.  És un veïnat  amb àrees amb un gran potencial. 
Actualment hi ha carrers en mal estat, alguns com la plaça del Pi, amb molt mal 
estat. Vegetació excessiva en els espais comuns, i també en els accessos als 
vials  de  comunicació  entre  carrers  ara  impracticables.  Control  d’abocaments 
d'aigües residuals als aqüífers,  transport  públic a millorar,  etc.  Sabem que el 
govern té a les seves mans un llistat de necessitats que ha aportat l’associació 
de veïns. Com a conseqüència del que he exposat, el grup municipal d’Unitat 
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demanaríem la possibilitat de que l’Ajuntament faci una reunió de treball amb 
els responsables veïnals de les Ginesteres, una reunió oberta a tots els grups 
d’aquest Ajuntament, per tal de posar damunt la taula la situació actual de la 
urbanització recepcionada. També demanaríem un compromís de realització de 
les obres o temes que surtin a la reunió i un compromís de dotació econòmica en 
el pressupost del 2026. Bàsicament seria això. Llavors tinc dos preguntes. 

Sra. alcaldessa.- Fes-les seguides, Joan. 

Sr.  Joan  Boba.-  Vostè  va  manifestar  a  l’entrevista  que  li  van  fer  a  Ràdio 
Argentona que tancaria definitivament la font que hi ha a la plaça de Montserrat,  
els xurros aquells d’aigua que hi han. Bé, entre tancar-la definitivament i obrir-la 
unes  hores,  hi  ha  un  marge.  Jo  pregunto  si  el  tancament  només  es  deu  a 
problemes de despesa d’aigua o hi ha problemes sanitaris o hi ha un altre tipus 
de problema. Perquè sinó, la font es podria obrir, perquè allò, la veritat és que 
era un gaudi important per nanos i  per joves, i  es podria obrir tres dies a la 
setmana, 2 h al dematí i 2 h a la tarda, sobretot els caps de setmana. Ja em 
respondrà.  L’altre  és  que  voldríem  saber  si  s’ha  incorporat  ja  el  càrrec  de 
confiança a  l’Ajuntament i  si  ens podria  dir  el  nom del  càrrec  de confiança, 
perquè que nosaltres sapiguem, l’oposició, almenys nosaltres, no sabem ni qui 
és ni si s’ha incorporat. Gràcies. 

Sra. alcaldessa.- Sí, el primer punt, que és el de les esqueles, sí que és cert, i  
tenim una clau. Però quan es fan cartelleres, no es pensa que aquesta d'aquí 
també s’ha de fer.  Vull  dir  que agafo i  ho tornarem a recordar.  No només a 
Junqueras, sinó nosaltres, de poder fer aquesta revisió quan fem les cartelleres 
de la setmana. Amb el tema de lo dels xorros d’aigua, sí que és algo, no és la  
font, són els xorros, perquè la font sí que funciona, és algo que com a govern 
estem mirant,  perquè no és només la despesa que s’hi  genera.  Si  recordeu, 
aquesta aigua no recircula bé i es perd, perquè no engulleix i es perd, sinó per 
un tema del circuit com està. Llavorens, ara mateix, si s’ha d’arreglar, tampoc 
tenim la  partida  amb el  diner  per  poder-ho  fer,  i  per  això  vaig  dir  que,  no 
definitivament, sinó que ara mateix no està la previsió d’obrir-ho. Ara haurem de 
mirar si es pot arreglar, si podem fer alguna cosa, però en principi, com a govern 
encara ho estem decidint. Però és un tema per pèrdua d’aigua, també, a part de 
que no funciona el tema del circuit. I el càrrec de confiança, es va incorporar ara.  
És l’Assumpta Boba Caballé. Està a Serveis Personals i està fent ja la seva feina 
les 15 h a la setmana des de fa una setmaneta o així. Ja està. 

Sr. Xavier Collet.- Gràcies. Bé, sobre el veïnat de les Ginesteres. Vostè diu, en 
aquesta  pregunta,  diu  que els  carrers  estan malament,  abocaments d'aigües 
residuals, vegetació excessiva, bé, diu que està en mal estat. De fet, podríem fer 
un  repàs  del  municipi  i  segur  que  trobaríem molts  llocs  que  estan  igual  de 
malament o segurament pitjor, perquè és veritat que venim de fa bastants anys 
que  no  hi  havia  actuacions  molt  rellevants  per  millorar  l’espai  públic.  Però 
escolti, a mi em sembla que el que s’està fent ara a les Ginesteres, sincerament,  
feia bastant temps que no es veia. Jo la tercera pregunta que fa sobre la dotació 
econòmica en el  pressupost del  2026 no l’acabo d’entendre, perquè ja hi  ha 
sigut en el 2025 i ja hi ha sigut en el 2024. Recordar-li, per exemple, que l’any 
passat, quan vam fer els asfaltats, a les Ginesteres s’hi van dedicar 162.000 €. I 
vam arreglar una part important dels bonys que hi havien en els carrers.  I ja 
saben els veïns de sobres, que l’altra part vam dir que ho faríem aquest any, i 
així està programat. També saben que aquest any farem els asfaltats en dos 
tongades i la primera, en el 2025, a les Ginesteres, s’hi dedicaran 117.000 €. És 
que  no  estem  parlant  de  pocs  diners.  Amb  aquests  117.000  €  s’acabaran 
d’arreglar tots els bonys que hi han, provocats majoritàriament per arrels, dels 
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carrers, exceptuant la plaça del Pi, perquè requereix una intervenció més gran, i 
el  carrer  Josep  Carner,  perquè  també requereix  una  intervenció  més gran.  I 
aquestes dues intervencions, també ja ho saben els veïns, hem parlat, almenys 
una, no sé si les podrem fer les dues, però almenys una, la faríem amb la segona 
tongada d’aquest any 2025. És a dir, que de diners se n’hi han dedicats molts, i  
d’esforços també. Jo crec recordar, ara no sé si m’equivocaré, que va ser en el 
Ple del mes de febrer, que se’ns va dir que en el torrent Bo hi havien canonades 
que estaven malament. Miri, jo hi he anat en allà un mínim de tres vegades. El 
tècnic unes altres tres o més vegades. La tècnica de cohesió i els tècnics de 
l'Ajuntament. I vam començar a treballar, no amb la rapidesa que voldríem, però 
hi vam començar a treballar amb poques setmanes de temps. Si vostès van allà 
ara, veuran que tot el torrent Bo està desbrossat,  i gràcies a que s’ha pogut 
desbrossar, s’ha vist que realment els desperfectes eren molt més grans. Això 
ens ha passat amb altres torrents, també, que quan hem anat a desbrossar-los, 
que feia molts anys que no es feia, els hem anat a desbrossar i hem vist que hi  
havia  desperfectes  importants  que  havíem  d’arreglar.  Tot  això  està  en  el 
pressupost. En el torrent Bo també ha passat. I aquests desperfectes els hem 
estat arreglant, jo crec que no sé si vostès ho saben o no, però els veïns d’allà, 
que se'n preocupen, segur que ho saben, que ja els hem començat a arreglar. 
Escolti’n, feia molts anys que duraven, aquells desperfectes amb les canonades. 
I la Sra. Mar Rodríguez, que ho va treure en el Ple, li vaig dir i ho va reconèixer, 
feia  molts  anys que allò  durava i  s’ha arreglat.  S’ha arreglat  en bona part  i 
potser encara falta algun arranjament petit que també s’anirà fent. Hem arreglat 
en aquest torrent Bo 300 m lineals de tubs que estaven trencats. També hem 
desbrossat la font del Mussol, que també ens duia problemes. La font del Mussol, 
els dos ramals que arriben a la font, estan tots desbrossats. És imprescindible 
per veure com estava aquell espai i veure quines solucions hi proposàvem. Les 
solucions en aquest cas no seran tan ràpides. No tenim els mitjans per fer-ho tot 
de seguida, no tenim els diners per fer-ho tot de seguida. Però s’està actuant.  
S’ha desbrossat, estem estudiant la possibilitat de veure què hi fem en aquests 
dos ramals de la font, per evitar que l’aigua baixi forta fins a la font i la destrossi.  
Per  tant,  primer hem d’arreglar  la part  de dalt  i  quan la  tinguem arreglada, 
podrem arreglar la font del Mussol, perquè sinó, el que passa és que quan plou i  
plou fort, es trona a fer malbé tot el que havíem arreglat abans. Per tant, aquí 
també hi estem treballant. Les zones verdes estan bastant ben cuidades i netes, 
es  van  desbrossant.  Però  en  tenim moltes,  de  zones  verdes,  a  Argentona.  I 
sortosament, aquests últims mesos ha plogut molt. Això vol dir que no podem 
actuar l’endemà a tot arreu. Ni l’endemà ni al cap d’una setmana ni al cap de 
dues.  Aquests  serveis  són  lents.  Però  a  les  Ginesteres,  la  veritat  és  que  en 
aquest aspecte, s’han desbrossat. I el que li deia, la nostra proposta, no sé què 
volia dir vostè amb un pressupost en el 2026, una partida, però a les partides 
que nosaltres posem per inversions, tenim en compte tot el municipi i, per tant,  
tenim en compte les Ginesteres i tenim en compte el veïnat del Cros, i tenim en 
compte, 

Sr. Xavier Collet.- Repeteixo, el veïnat del Cros també, i tenim en compte

Sra. alcaldessa.- No toca el torn de públic, si us plau. S’hauria d’esperar al torn 
de públic per poder parlar, si us plau. 

Sr. Xavier Collet.- Doncs tenim en compte tot el municipi. Les Ginesteres, el 
veïnat del Cros, Madà, can Barrau, els tenim en compte, tot el municipi. Fem una 
planificació de tot el municipi. Una planificació tècnica. No per interessos polítics 
ni partidistes, sinó tècnica. Un exemple. Avui hem començat la substitució de 
leds  a  Argentona,  la  substitució  de les  lluminàries  de la  il·luminació  pública, 
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l'hem començat a substituir per leds. Ara fem una primera fase que ens costarà 
125.000  €.  Tenim  prevista  una  segona  fase  aquest  2205  que  ens  costarà 
250.000  €.  Amb  això  haurem  substituït  tots  els  leds  de  les  lluminàries  de 
l’enllumenat públic d’Argentona. Quan hem fet aquesta planificació d’aquesta 
primera fase,  125.000 €,  ho hem fet  per  criteris  tècnics  i,  per tant,  en aquí  
també s’inclou algun tram de les Ginesteres.  Vull  dir  que als pressuposts  es 
tenen en compte tot el terme municipal i jo em sembla que en aquest govern 
tots els veïnats estan veient que fem inversions, que el veïnat va millorant, però 
això no és immediat i no es pot fer, segurament, tot, en un sol mandat. Gràcies. 

Sr.  Joan  Boba.-  Miri,  Sr.  Collet,  això  últim  que  ha  dit  dels  125.000  €  de 
l’enllumenat,  li  agraïm,  perquè  va  ser  una  proposta  d’Unitat,  que  li  vàrem 
demanar  que en els  successius  pressupostos  s’incorporés  i  va  incorporar-ho, 
molt  bé.  No,  només  una  cosa,  li  estava  demanant  també  amb  això  de  les 
Ginesteres, reuneixis amb els veïns i parli del llistat de coses d’actuacions. Vostè 
ens està dient, es va desbrossar la font del Mussol. Escolti, la font del Mussol, 
tinc entès que són una colla de voluntaris que l’estan arreglant, vostès el que 
van fer és posar-hi unes valles perquè no s’hi pogués accedir, això és lo que van 
fer. Llavors vostè diu, posem els diners. Vale, vostès hi posen els diners, i els hi 
van dir miri, no els hi canviarem la canonada d’aigua d’accés a les Ginesteres 
perquè era un error que hi havia en el projecte i els hi farem una sectorització. 
Escolti, aquests diners hi són, la sectorització, estem a finals de maig i no s’ha 
començat. Expliqui’ls-hi per què no s’ha començat. Reuneixi’s amb els veïns i els 
hi  explica i  evitarem molts malentesos. Simplement reuneixi’s amb ells,  no li 
demanem res més. 

Sr. Xavier Collet.- Sí, sí, escolti, Sr. Boba, jo em veig amb ells, a les Ginesteres 
hi  vaig  quasi  bé cada setmana i  moltes vegades em veig  amb ells.  L’última 
vegada va ser precisament a la font del Mussol. I no és veritat lo que vostè ha 
explicat, en tot cas, pregunti-li a ells, jo ara li explico. La font del Mussol, els dos 
ramals que arriben a la font del Mussol, l’ha desbrossat l'Ajuntament, i alguns 
voluntaris de les Ginesteres el que estan fent és arreglar el pas d’aigua en algun 
d’aquests ramals i alguna part de la part de baix de la font del Mussol. Però 
l’hem desbrossat nosaltres. Perquè aquesta feina, la veritat, no es pot fer amb 
voluntaris. I escolti, gràcies per recordar-ho, hi han 140.000 € que és veritat que 
no els  hem pogut  executar,  amb la  sectorització  de la  xarxa  d’aigua de les 
Ginesteres, però això també ho he explicat tant als veïns com a vostès, tenim 
d’aquests 140.000 €, ens falta incorporar 90.000 € i no els podem tenir fins que 
no es faci la modificació de crèdit que estem treballant. No els podem tenir. No 
és una qüestió de voluntat, és una qüestió de que fa falta aquesta modificació de 
crèdit per incorporar-los. Ho tenim tot a punt. Ja saben vostès i ho saben els 
veïns, que aquesta actuació la farà la companyia d'aigües. Ho tenim tot treballat 
amb ells, està el projecte aprovat, està adjudicat, ens fa falta, no, perdó, no està 
adjudicat perquè falta aquests diners. En el moment que tinguem els diners, fem 
l’adjudicació i comencen a treballar. El president de la Companyia d'Aigües i jo 
n’hem parlat moltes vegades, tenen moltes ganes de començar aquesta feina, 
tinc moltes ganes que la comencin, però falten aquests diners. És una qüestió de 
temps. Jo crec que al juliol es podrà fer aquesta adjudicació, i llavors la podrem 
executar. Les coses no són immediates, i menys a l’administració, però a mi em 
sembla que l’important és veure que s’està caminant, i en aquest cas, miri, sumi 
tots els imports que hi ha, que hem invertit a les Ginesteres, i veurà que no són 
poca cosa. Gràcies. 

Sra. alcaldessa.- Sra. Sunyer. 

Sra. Isabel Sunyer.-  Gràcies,  Sra.  alcaldessa.  Des d’Unitat  encara tenim sis 
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preguntes que intentarem que puguem ser breus. Miri, és una d’educació, dos 
de joventut, una de cohesió, una de cultura i una per l'alcaldessa. 

Des d’educació, voldríem saber com està anant la matriculació dels alumnes d’I3 
a les escoles d’infantil  i  primària,  i  la matriculació  de 1r d’ESO a Argentona. 
Quants dels infants nascuts a Argentona el 2022 s’han matriculat a les escoles 
de primària i educació infantil  d’Argentona i com han quedat distribuïts a les 
escoles. Quants dels joves nascuts a Argentona el 2013 s’han matriculat a 1r 
d’ESO a l’IES d’Argentona. Quants grups de 1r d’ESO preveu tenir aquest pròxim 
curs 25-26 l’IES Argentona. I de quina ràtio estem parlant per classes el curs 
vinent a 1r d’ESO. Potser no té aquestes dades en aquest moment, però si no les 
pot tenir o donar-les ara, li agrairem que en el decurs dels dies següents, ens les 
pugui donar, si ens les pot donar per escrit. 

Segueixo la segona? Aquesta no sé si és per joventut o per cohesió. És sobre 
l’espai recentment inaugurat al Cros, l’espai polivalent. Volem saber els horaris 
d’atenció per infants i joves de l’espai polivalent del Cros i quina atenció esperen 
trobar-hi en aquest espai aquests joves i aquests infants. També volem saber 
quantes persones es dediquen a aquest espai, de quina categoria laboral són i 
de  quina permanència  han  previst  per  cadascun dels  treballadors  en aquest 
espai. I ens agradaria que ens fessin arribar el projecte de l’espai polivalent del 
Cros. 

Una altra  pregunta,  per  joventut,  Joan  Garachana,  ara  que farà  un canvi  de 
regidoria, no sé si ja és un efectiu, ja és fet, eh? Sí, ja el vam aprovar, perdoneu.  
Quin llegat deixa a la regidoria de joventut. Volem un resum de la seva actuació 
a Joventut. Si no ens el pot fer ara, en els pot fer per escrit. Joventut, també, 
aquesta  vegada,  suposo,  serà  per  la  Montse  Cervantes,  la  nova regidora  de 
Joventut, voldríem saber per què no s’obre el casal de joves els divendres a la 
tarda. Sabem que els joves es reuneixen a diferents espais urbans del poble i de 
vegades es creen conflictes generacionals. Sent vostè la nova responsable de la 
regidoria, ha pensat alguna proposta per revertir aquesta manca d’un espai de 
lleure els divendres? Segueixen encara els camions aparcats en el pati del casal? 
Fora de les activitats actuals, com realitzar un curs de monitors o informar sobre 
els plans d’estudis existents a l’espai  Escolta Jove,  jugar a tens taula, fer un 
treball  en grup, participar d’un taller de cuina per joves, bé, tot el que hi ha 
penjat a la web, quins són els projectes sobre els que estan treballant els joves 
i/o les iniciatives sobre les que demana assessorament els tècnics del casal? 

Tenim una altra pregunta per Cultura. Sobre el consell del museu del Càntir. A 
l’última reunió del consell pretenien gravar la reunió, disposen del suport legal 
per  fer la gravació?  Entenem que la gravació  de la reunió és per facilitar  la 
redacció de l’acta del consell. 

I aquesta és una pregunta per l'alcaldessa. Atès que ja sabem que ha arribat la 
resolució definitiva d'inspecció de treball sobre el cas d’assetjament laboral per 
part d’una regidora a una treballadora de l’Ajuntament, i que suposarà una falta 
molt greu que suposarà al poble el pagament de 7.500 €, volem saber si donen 
per tancat el tema o presentaran un recurs d’alçada. Res més. 

Sra. alcaldessa.- Val. N’hi ha que no sé si els regidors volen contestar. Jo crec 
que se us contestarà per escrit, lo de Joventut, i si hi ha alguna cosa, també en el 
Ple següent donarem el trasllat. Ho dic perquè també quedi la resposta. Per lo 
que és l’espai  polivalent,  ara passaré al regidor Collet, sinó també ja se’ls hi 
enviarà.  En  el  tema  de  lo  de  la  gravació  per  lo  dels  consells,  això  és  una 
instrucció feta i perquè el nou programa de gestió, que és el Gestiona, dona 
aquesta opció i  així  també queden gravats els consells que es fan i  si  hi  ha 
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acords, és l’únic que es passarà. I això està recollit com a instrucció i està validat 
per serveis jurídics de la casa. Per tant, sí que en aquest cas es pot fer, això. Ho 
dic perquè no només és el consell del museu, sinó és una instrucció de tots els 
consells. I a partir dels que hi havia i aquesta instrucció estava feta, ja funcionen 
així. I amb el tema de lo les al·legacions que han arribat, com Ajuntament s’ha 
donat tancat el tema. 

Sra. Isabel Sunyer.- Si em permet, sobre les gravacions, sabem que membres 
del consell del museu del Càntir, va ser la primera vegada que se’ls hi notificava 
en aquell moment de la reunió, al començar, que se’ls anava a gravar, i sabem 
que algun dels membres del consell del museu del Càntir no donava autorització 
perquè el gravessin. 

Sra. alcaldessa.- Vaig entendre que era per imatge.

Sra.  Isabel  Sunyer.-  Era  per  això  que  em  referia  si  vostès  havien  fet  el 
procediment  de  demanar  el  dret  d’imatge,  donat,  i  si  havien  informat 
prèviament  abans  del  consell  de  que  les  reunions  a  partir  d’ara  es  farien 
d’aquesta  manera.  I  després,  que  potser  a  nivell  legal,  aquests  sistemes  de 
gravació potser haurien d’estar actualitzats, no sé, m’ho pregunto. 

Sra. alcaldessa.- Bueno, si no estan actualitzats no ho haguéssim fet, ja ho he 
comentat, que estava validat per serveis jurídics. El que sí que va passar és que 
es gravava imatge i en aquí va ser una mica l’error, diríem, de lo que s’havia dit  
en la instrucció. Però jo crec que va quedar recollit de que no seria així.

Sr. Joaquim Capdevila.- Bàsicament, es va fer la pregunta a mà alçada per 
votar si  algú estava en contra i  va haver-hi una persona que no volia que la 
gravessin,  es va decantar  i  ja està.  Tothom té el  dret a no acceptar,  que la 
gravin. 

Sra. Isabel Sunyer.- Però, perdoni, jo estic preguntant si abans de la reunió es 
va informar a tothom. Miri, a les institucions, a les escoles, pel que jo sé, abans 
de fer fotografies a joves i infants, tant als instituts com a les escoles, se signa 
una autorització de dret d’imatge. Jo lo que estava preguntant és si va ser una 
sorpresa per tots els del museu al consell  o vostès van seguir el protocol  de 
demanar un permís, una autorització, i d’informar prèviament. Res més, gràcies. 

Sra. alcaldessa.- Crec que la secretària municipal pot afegir alguna qüestió.

Sra. secretària.- Sí, gràcies. Bé, es tracta d’una instrucció que es va dictar per 
a facilitar  el  funcionament dels  consells.  Com saben,  en tenim bastants,  i  la 
problemàtica era transcriure les actes, perquè no es pot copiar literalment tot el 
que es diu, i després hi havia discussions de “si tu vas dir això, si tu no vas dir-
ho, si jo vaig deixar de dir”. Aleshores, per poder fer que consti literalment, hi ha 
aquesta gravació que es guardarà fins a la següent sessió. Si a la següent sessió 
s’aprova l’acta o no hi ha comentaris, es queda a l’expedient i ja s’ha acabat. I si  
hi ha algun acord que s’hagi pres, es pot certificar l'acord i per escrit només 
constarà l’acord. No hi haurà d’haver una persona dedicada a transcriure l’acta. 
No obstant, sí que és veritat que la instrucció diu que amb caràcter previ s’ha 
d’informar de que es gravarà. O sigui, en el mateix moment de la convocatòria 
s’hauria de dir que seran gravats, ja sigui de veu, ja sigui d’imatge, el que cada 
consell es posi d’acord. No es pretenia fer una cosa tan estricta, sinó una mica 
que els membres dels diferents consells, que hi ha bastanta col·laboració entre 
ells, decidissin com volen funcionar. I si hi ha algun cas que no estan d’acord 
amb ni se’ls gravi la veu ni se’ls gravi la imatge, poden continuar a l’antiga i  
aixecant acta a mà. El problema era aquest, que no hi ha personal dedicat a 
aixecar una acta a mà, que són diners extres que ha de pagar l'Ajuntament, un 

C
od

i V
al

id
ac

ió
: 4

2Q
T9

6N
M

ZF
Y6

5S
6K

X2
6A

SH
93

X 
Ve

rif
ic

ac
ió

: h
ttp

s:
//a

rg
en

to
na

.e
ad

m
in

is
tra

ci
o.

ca
t/ 

D
oc

um
en

t s
ig

na
t e

le
ct

rò
ni

ca
m

en
t d

es
 d

e 
la

 p
la

ta
fo

rm
a 

es
Pu

bl
ic

o 
G

es
tio

na
 | 

Pà
gi

na
 4

3 
de

 5
5 



Ajuntament d'Argentona

Carrer Gran 59, Argentona. 08310 (Barcelona). Tel. 937974900. Fax: 
937970800

temps  extra  que  es  dedica  a  fer  aquesta  feina,  quan  segurament  amb  una 
gravació és molt més àgil. Però, com dic, si hi ha algú que té un inconvenient, 
poden tornar al sistema antic i fer-ho a mà. Dit això, pel que em consta a mi al 
consell del museu, ja es gravava sempre les sessions amb una gravadora, per 
tant, simplement és que en lloc de gravar-ho amb una gravadora, que no sabíem 
on anava a parar aquella cinta, ara es graven amb el programa i queda dintre de 
l’expedient de manera que només pot accedir qui tingui accés a l’expedient. Per 
tant, funcionaris de la casa que tenen un deure de secret. 

Sra. Isabel Sunyer.- Suposo que al que ens referim és a aquest dret d’imatge i 
que  s’hauria  d’haver  dit  abans  de  començar,  com  demanar  el  permís.  No 
demanar es gravarà, sinó demanar si algú tenia algun inconvenient i que aquest 
era el fet que s’anava a fer ara. 

Sra. secretària.- Anàvem a funcionar una mica com es va fer, perdó, he agafat 
la paraula directament, com es va fer en l’època de la Covid, que com que tots 
fèiem el Ple telemàtic, el que es deia era aquesta sessió serà gravada, si algú té 
algun inconvenient, que ho digui abans de començar i després es decidia. Per 
això amb caràcter previ hagués estat bé que s’hagués parlat, però en tot cas, no 
és  necessària  la  imatge,  era  simplement  el  so.  Que  si  va  haver-hi  gravació 
d’imatge,  o  si  a  la  gent  li  és  igual  que  es  gravi  la  imatge,  doncs  no hi  ha 
problema, si donen consentiment, però si tenen algun reparament, es pot fer o 
només so o, com dic, tornar a escriure a mà tota l’acta. Però és un tema que si hi 
ha, segurament els primers casos hi haurà entrebancs, perquè quan posen en 
funcionament una nova eina, sempre surten problemes, però la idea era agilitzar 
el  funcionament  dels  consells  i  que  no  fos  necessari  tant  de  personal 
administratiu per cada consell,  que es pogués fer de manera més autònoma. 
Però bueno, els problemes que vagin sortint, si els van plantejant, els intentarem 
anar resolent. Gràcies. 

Sra.  Mariona  Pasqual.-  No,  una  cosa  que  volia  comentar  és  que  jo,  per 
exemple, a l’únic consell que formo part, que és el consell de mitjans, en entrar 
al consell, a mi se’m va fer signar conforme donava el permís si algun dia s’havia 
de gravar. Desconec els altres consells, però la meva experiència al consell de 
mitjans va ser així, com a mínim.

Sra. alcaldessa.- Bé, sí, ara, de l’espai polivalent, només per a finalitzar amb 
aquest punt, sí que es va preguntar tres vegades, la pregunta, i en aquest cas, 
només hi havia una persona i lo que es va fer és que no sortia la seva imatge. 
Però bueno, que això va ser algo que no... Igualment, si s’han de fer telemàtics, 
també queda gravat, crec, lo que és la imatge, així que també tindríem aquí el 
tema. Sí, de l’espai polivalent. 

Sr. Xavier Collet.- Sí, sobre les preguntes de l’espai polivalent del Cros, no puc 
recordar ara quin és l’horari, i de les preguntes que m’ha fet, com que no les 
sabia, no ho duc preparat. Li farem arribar per escrit. Gràcies.

Sra. alcaldessa.- I pel tema d’educació. 

Sr. Joan Garachana.- Bueno, aquestes, les dades que vostè demana, són dades 
que no gestionem nosaltres, sinó que gestiona el  departament,  com vostè ja 
sap. Tot lo que és primària, ho porta el departament. Per tant, passen per ells i 
quan surtin les llistes... El que sí que li puc dir és que hi ha 61 inscrits aquest any 
i en aquesta línia, això ja es va comentar, per la demanda que hi ha, l’oferta són 
61 en el centre, hi ha les 3 línies, hi ha 7 matriculacions que són al Cros, que és  
la línia que tenen allà. 7. Sí que és cert que són dades que encara, ens va trucar 
justament fa una setmana la inspectora de Serveis Territorials,  per modificar 
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alguna dada que hi havia hagut, però quan em diu gent de fora, és que no sé, és 
que és zona única, Argentona. No es poden inscriure, gent de fora, a primària.  
M’ha dit quanta gent de fora, no sé. El que sí que nosaltres gestionem són les 
dades  d’escola  bressol.  En  aquest  sentit,  demà  justament  tenim  reunió  de 
comissió de garanties, que és on fem tota la valoració de les inscripcions noves 
que hi han, que aquí sí que hi ha forces, sobretot a I1, i en aquí hi haurà gent 
que no podrà tenir plaça per la capacitat i el volum que hi ha. Però tota la resta,  
les ràtios que em deia, les ràtios a primària són 20. I són les ràtios que hi han. 

Sra. Isabel Sunyer.- Sí, i la distribució? Perquè tinc entès que la distribució de 
peticions de matriculació a les escoles no ha sigut regular, hi han hagut escoles 
que no arribaven a 20 i escoles que passaven de 20.

Sr.  Joan  Garachana.-  Això  és  que  no  és  petició,  això  és  preinscripció.  La 
preinscripció es fa on vol cada família. I evidentment, per puntuació i per... Però 
aquest cribratge no el fa l'Ajuntament, el fa el departament d’educació, llavors, 
com ho gestionin, aquí no hi podem entrar, nosaltres. Sí que li dic que hi va 
haver una preinscripció variable, com cada any. Hi ha anys que n’hi ha més a 
una escola, i justament aquest..., la veritat és que és bastant canviant, cada any, 
una que augmenta, d’altres que van canviant, però aquest any, ja li dic, l’oferta 
és d’una línia a cada centre educatiu del centre més la del Cros, que té unes 
condicions diferents. 

Sra. Isabel Sunyer.-  Per tant,  encara entenc que encara no hem acabat  el 
període de matriculació, és que em faltaven dades i no sabia si ja s’havia acabat. 

Sr. Joan Garachana.- El període ha acabat.

Sra. Isabel Sunyer.- Ah, ha acabat, però no teniu les dades. 

Sr. Joan Garachana.- Ja li dic, l’última trucada va ser la setmana passada per 
una modificació que va haver-hi d’unes dades que no estaven ben entrades, ens 
va trucar la inspectora, ens va dir que eren 61 i quedaven 20. El criteri sí que el 
sabem, però com han repartir aquelles famílies que han demanat preinscripció 
en un centre i que no els hi han donat, perquè quedava ple, i han d’anar a un 
altre centre, no. Sí que és veritat que la informació que a vegades venen famílies 
dient lo de la segona línia, o que canviem... Bueno, ja dic, només hi ha una línia 
per  cada  centre  educatiu.  Aquí  és  el  departament  qui  ha  generat  i  qui  ha 
gestionat que si no entraven en primera instància, que entressin en segona o 
tercera, depèn del que els hi hagi tocat. 

Sra.  Isabel  Sunyer.-  Val,  sí,  jo  sé  perfectament  que  això  són  dades  de  la 
Generalitat, però suposo, al que no tenim accés com a grup d’Unitat, i volíem 
preguntar-li, a quin nivell estava d’informació. Sí que li agrairem, quan acabi tot 
el procés, i tingui tota la informació, que ens faci un resum de com ha anat la 
situació.  El  que  sí  que  volem  saber  és  si  hi  han  hagut  61  alumnes  d’I3 
matriculats, quin era el número d’infants possibles d’I3 nascuts el 2022 nascuts 
a Argentona?

Sr. Joan Garachana.- Ara li diria de memòria, però crec que eren, aquest any, 
el que entrava aquest any eren 72 o 75. L’any que ve disminueix una mica i  
l’any següent encara disminuïa més, que baixava a 60 i algo.

Sra. Isabel Sunyer.- Per tant, nosaltres tenim en aquests moments un mínim 
de  12  alumnes possibles  que,  si  no  s’han  matriculat  ara,  vol  dir  que  no  es 
matriculen al municipi d’Argentona. 

Sr. Joan Garachana.- Sí, la fuga habitual que hi ha d’un 14%. Normalment, és 
una fuga per creences en altre tipus d’ideologia d’escoles, o per tema logístic, o 
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per qualsevol motiu, sí. 

Sra.  Isabel  Sunyer.-  Bueno,  nosaltres  des  d’Unitat  ens  preguntem  si 
l’Ajuntament té prevista alguna estratègia per mirar de que es pugui donar valor 
a les escoles públiques d’Argentona, si aquesta possibilitat afavoriria que no hi 
haguessin tantes fugues,  si  es podrien compartir  projectes entre les escoles, 
sent el vehicular l’Ajuntament, si es podria incentivar la coordinació entre les 
escoles del municipi... Miri, és que és dels pocs pobles que hi han a Catalunya 
que tenen només escoles públiques. No tenim cap escola privada. Per tant, això 
vol dir que com Ajuntament, hem de fer tots els esforços possibles perquè la 
qualitat de l’ensenyament d’aquestes escoles sigui el màxim. I em refereixo al 
màxim,  que  sabem,  mireu,  puc  posar  un  exemple  a  Mataró.  A  Mataró, 
l'Ajuntament va fer un pacte, a partir de les necessitats que manifestaven les 
famílies i els claustres de les escoles i els instituts, de quin era el topall que es 
volia matricular a les escoles. I es va acordar que 18 alumnes es matricularien 
per cada aula d’I3. I van baixar la ràtio a 18 en alguns casos. Això és un pacte 
per l’educació que es va fer de planificació escolar que va funcionar. Vale, hi han 
altres estratègies. Jo em pregunto si a partir d’aquestes fugues, l'Ajuntament es 
planteja invertir un temps en poder fer un projecte de millora en aquest sentit. 
Evidentment, tenim clar que és competència de la Generalitat, l’educació, però 
escolteu,  venim  d'un  passat  on  aquestes  coses  es  podien  fer  i  es  podien 
compartir projectes. Jo no sé si ara la situació de fa 10 anys o 15 cap aquí ha 
canviat, entre la relació Ajuntament- escoles, o si les escoles han canviat l’estil, 
però està clar que hem de vetllar perquè tot això sigui possible. Només això.

Sr.  Joan Garachana.-  Aviam,  li  responc  vàries  coses.  Des  de  l’Ajuntament, 
l’impuls  cap  a  la  millora  i  la  qualitat  educativa,  jo  crec  que  vostè  ja  n’és 
coneixedora,  n’hem  parlat  molts  cops  i  sobradament.  Nosaltres,  com 
Ajuntament, fem, en els projectes que a més a més les escoles trien, són els 
projectes individualitzats de cada centre, aportem més de 100.000€ als centres 
educatius perquè puguin fer això, per a millorar aquesta qualitat d’ensenyament. 
Tot  i  així,  el  que  vostè  demana,  és  un  impossible,  perquè  a  nosaltres,  el 
Departament ens prohibeix l’entrada en el que és el servei dins de l’horari lectiu. 
Per tant, nosaltres no podem condicionar aquests projectes. Llavors, és una mica 
complex. Nosaltres hem anat moltes vegades, inclús darrerament, en situacions 
que hi han hagut amb famílies concretes, per necessitats puntuals que hi han, la 
nostra  idea  fins  i  tot  ha  estat  canviar  tot  aquest  tipo  d'aportació  que  fa 
l'Ajuntament, per intentar donar suport  a altres aspectes que creiem de més 
necessitat, i el Departament ens ho ha vetat totalment. Llavors, també ha donat 
una  dada  que  no  és  del  tot  certa.  Les  escoles  de  Mataró  no  tenen  aquest 
compromís, no totes. Se’ls hi va oferir, a les escoles de Mataró, però no és un 
pacte de l'Ajuntament, és un pacte de les escoles que tenen, i aquí anaven, no 
per una qualitat de l’ensenyament, sinó perquè hi havia hagut una davallada 
demogràfica i el que van acordar és disminuir la ràtio, per un tema, sobretot, de 
no haver de tancar línies per perdre concerts. I això és un interès que tenen les 
escoles de Mataró. En aquest cas, és bastant diferent i, com li dic, no és una 
aposta de l'Ajuntament, va ser una cosa que van vetllar les escoles perquè fos. 
Però bueno, no entrarem en aquest debat, jo crec que ara no és el que importa,  
però com li dic, de la informació que demana, quan és a nivell de matrícula, ja li 
dic, tenim tres línies al centre més la línia del Cros, i ara mateix les tenim plenes. 

Sra. Isabel Sunyer.- Miri, si les escoles o les associacions de pares i mares no 
anessin del bracet dels Ajuntaments en els quals pertanyen, malament aniríem a 
davant de la Generalitat. M’està dient vostè que com que les AMPES van anar a 
la Generalitat,  n’hi ha prou? No. Vostè sap perfectament que quan ha volgut 
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defensar projectes, ah, pues que ha dit? El projecte de les escoles, i qui són, les 
escoles, doncs? Els pares i els mestres, no?

Sr. Joan Garachana.- No, no, és que vostè està barrejant informació. Jo no he 
barrejat les AMPES, no he parlat de les AMPES en cap moment. Està tergiversant 
la informació. Jo li he dit les escoles. Les escoles són els centres educatius. I amb 
això les direccions. Van acordar amb els serveis territorials que moltes o algunes 
no s’hi van adherir, per un tema de finançament, sobretot les concertades, però 
és que un tema a part, és un municipi diferent, i ja li dic, és que no va per una 
millora de la qualitat, el que ells vetllaven i aquest va ser l’objectiu, va ser per no 
haver de tancar línies, ja està.

Sra. Isabel Sunyer.- Home, perdoni, reduir de 20 a 18 alumnes, en una aula de 
3 anys, de 2 i 3 anys, per mi sí que és millorar la qualitat. 

Sr. Joan Garachana.-Bueno, però és que no estem parlant de que sigui per 
vostè. En aquell moment es va decidir per un tema de natalitat. I ja està. 

Sra. alcaldessa.- Sr. Bernat Calvo.

Sr.  Bernat  Calvo.-  Moltes gràcies.  Bé,  volia  fer  dues preguntes.  Una tracta 
sobre aquest tema que s’ha tractat de les videoactes. Volia saber una mica quin 
és, d’acord amb la instrucció, quina és la idea, quan hi ha alguna persona que no 
vol ser gravada, en aquest cas, heu mencionat que es va apartar, però no sé si 
en aquest cas és perquè llavors en quant a la veu no tenia problema, però no sé 
si  ho  teniu  tractat  d’alguna  manera  o  penseu  fer  algun  document  de 
consentiment explícit, com diu la Mariona, la regidora Mariona, de que es feia en 
el consell de mitjans, com a possibilitat, o fins i tot incorporar part d’aquesta 
instrucció  en el  reglament d’òrgans de participació del  ROM, com passa una 
mica amb la VideoActa. No sé què teniu previst fer en aquests casos. Per si es 
donen més casos, saber com actuar. 

Sra. alcaldessa.- Sí, jo crec que aquí el que va passar era el tema de la imatge, 
no de la veu. Està pensat aquesta instrucció en fer-la de veu, no amb imatge. 
Però sinó, també es pot demanar el consentiment. És el mateix que dèiem, si es 
fes via Zoom, la imatge també queda gravada, i fins ara també es feia amb els 
permisos que corresponien. Però està pensat fer amb veu, no amb imatge. No sé 
si hi ha alguna pregunta més?

Joan Boba.- Sra. alcaldessa, perdoni, però a l’efecte Zoom tu pots anul·lar la 
teva imatge a la pantalla, quan estàs en una conferència.

Sra. alcaldessa.- Sí, però es va demanar l’autorització. 

Sr. Bernat Calvo.- Perfecte, gràcies per l’aclariment. 

I la segona pregunta, prec, és referent, bueno, fa unes setmanes vaig presentar 
una instància com a grup municipal  d’Ara Argentona,  referent al  tema de la 
neteja  de  grafits  en  espais  municipals,  per  si  es  podia  donar  instrucció  als 
conserges dels equipaments municipals i també als membres de la brigada, per 
lo  que  no  són  equipaments  municipals,  però  sempre  que  es  tracti  d’espais 
públics  municipals,  per  si  es  podia  donar  instrucció  de  que  regularment  es 
puguin  repintar  parets  d’espais  municipals  i  equipaments de tal  manera que 
puguem tenir el poble net. I això parlo també del centre, de les urbanitzacions, 
del Cros, etc. Sempre que es tracti almenys d’espais de propietat municipal. Que 
així també demostrar que tenim el poble net i endreçat, jo penso que ha de ser 
un tema important  i  prioritari,  però clar,  al  ser  un tema bastant  transversal, 
també  pregunto  en  general,  perquè  clar,  conserges  n’hi  han  de  diversos 
equipaments, alguns són esportius, altres són educatius, altres culturals, i ja, en 

C
od

i V
al

id
ac

ió
: 4

2Q
T9

6N
M

ZF
Y6

5S
6K

X2
6A

SH
93

X 
Ve

rif
ic

ac
ió

: h
ttp

s:
//a

rg
en

to
na

.e
ad

m
in

is
tra

ci
o.

ca
t/ 

D
oc

um
en

t s
ig

na
t e

le
ct

rò
ni

ca
m

en
t d

es
 d

e 
la

 p
la

ta
fo

rm
a 

es
Pu

bl
ic

o 
G

es
tio

na
 | 

Pà
gi

na
 4

7 
de

 5
5 



Ajuntament d'Argentona

Carrer Gran 59, Argentona. 08310 (Barcelona). Tel. 937974900. Fax: 
937970800

quant a l’espai públic, també té un caràcter bastant transversal. Per això volia 
preguntar, no sé si s’ha fet alguna qüestió, la instància es va presentar fa unes 
setmanes.  Sinó,  que  com  a  mínim  quedi  el  prec  aquí,  en  acta,  deixar-ne 
constància,  per si  s’hi pot actuar i es pot fer alguna cosa,  perquè penso que 
precisament és una actuació que pot tenir una visibilitat bastant gran, però que 
tampoc té un cost econòmic, perquè més enllà de la pintura i el  temps d’un 
personal que ja tenim contractat, que precisament entra dins les seves funcions 
perfectament, tant de conserges com de membres de la brigada, penso que se’ls 
hi pot, entre d’altres qüestions, poden tractar aquesta qüestió i tenir el que ens 
mereixem tots, que és un poble net i endreçat. Moltes gràcies.

Sra. alcaldessa.- Sí, jo suposo que es devia recollir a l'àrea pertinent. Sí que hi 
han  temes  de  pintura  i  grafits  en  alguns  equipaments  que  sé  que  es  van 
programant, sobretot quan no hi ha activitat d’usuaris, que és quan ells poden 
fer aquesta acció, perquè sinó, estan depenent de l’atenció als usuaris. Per tant, 
jo crec que sí, que s’anirà programant i s’anirà fent. O sigui que, donem sortida a 
això. Un moment, el regidor d’educació. 

Sr. Joan Garachana.- Suposo que ja ho ha vist, afegir que ara li acabo d’enviar 
a la Sra. Isa Sunyer la notícia de l'Ajuntament de Mataró, on explícitament, la 
notícia de l’any 2023-2024, posa que és per evitar el tancament de més grups 
d’infantil. Llavors, perquè ho pugui veure i comprovar-ho. Només perquè quedi 
també constància. 

Sra.  Isabel Sunyer.-  I  lo que no m’havia contestat  sobre l’institut.  Si  tenia 
informació.

Sr. Joan Garachana.- En principi són quatre línies, però ens ho han d’acabar de 
confirmar. El que sortia en previsió eren quatre línies de 1r d’ESO.

Sra. alcaldessa.- Sr. Fragoso.

Sr. Francisco Fragoso.- Gracias, Sra. alcaldesa. Tenía varias preguntas, alguna 
ya la han hecho los compañeros, y otras las dejaré para el siguiente Pleno, para 
no alargarlo. Lo único que hace dos días o tres, nos ha llegado en el sistema 
nuevo  este  que  recibimos  los  correos,  la  ordenanza  municipal  reguladora 
obligatoria de mantenimiento de  neteja de los terrenos de los vecinos. De los 
terrenos urbanos y… Le entraré unas preguntas por escrito, para que no me las 
tenga que decir  ahora,  se  lo  mandaré un mail,  ya  que hay mucha,  que me 
parece muy bien que siempre los vecinos tengan que tener los terrenos limpios,  
pero yo creo que el Ayuntamiento tiene que hacer también su limpieza, que hay 
terrenos que llevan, como ustedes bien saben, 17 años sin limpiarse. Ya se lo 
mandaré por escrito y así tienen constancia de cada uno y me contestan. 

Sra. alcaldessa.- Sí, un momentet, que la secretària vol dir alguna coseta.

Sra.  secretària.-  Sí,  Sr.  Fragoso,  el  que  ha rebut  és la  convocatòria  per  la 
comissió d’estudi. És un esborrany i, a partir d'aquí, tots poden fer aportacions. 
Vull dir, si aquestes preguntes que té, les vol portar el dia de la comissió, que és 
dilluns, si no recordo malament, les poden resoldre allà mateix. 

Sr.  Francisco  Fragoso.-  No,  si  yo  las  preguntas  son  que  cuando  el 
Ayuntamiento va a limpiar sus zonas, ya está. Esa es la pregunta. Pero bueno, ya 
le especificaré cuáles son. Y después, a la Sra. Mariona, que cuando pueda, igual 
que el  año pasado hizo,  nos pase el  plan de actuaciones que se han hecho 
durante el 2025 en el control de plagas. En todo el municipio de Argentona. Y 
bueno, como todo no es malo, me gustaría felicitar, no es a ustedes, sino felicitar 
a la policía, por la gran labor que está haciendo, en las últimas detenciones que 
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están habiendo en este municipio, y también por el pasado 28 de abril, por el  
apagón, que la verdad que estaban en muchísimos sitios, sin herramientas ni 
nada, y la verdad que el trabajo que hicieron fue muy grande, la verdad. Lo 
hicieron muy bien. Y ya está. 

Sra. alcaldessa.- Sr. Raúl Tornay.

Sr. Raúl Tornay.- Gracias, Sra. alcaldesa.  El meu prec va dirigit a vostè. I em 
poso a llegir. La situación que vive Sant Miguel del Cros es insostenible. Y voy a 
hablar claro, sin rodeos. Nos han dejado tirados. No estamos pidiendo limosna. 
No queremos más que nadie. Pero tampoco vamos a aceptar menos. Los niños 
no tienen parques en condiciones. Columpios rotos. Suelos sucios. Estructuras 
oxidadas. Eso no es un parque, es un vertedero. Ratas caminando por las calles 
como si fueran las dueñas del barrio. Cucarachas por todas partes. Esto es lo 
que se merecen nuestros hijos? Ustedes vienen al barrio, se hacen cuatro fotos, 
sonríen a la cámara y luego se olvidan. Pero aquí no vivimos de fotos, vivimos de 
soluciones y no están llegando. Y seguro que ahora vendrán con la historia de 
que se están dejando la piel por el barrio, pero ya no cuela. Nunca habíamos 
estado tan abandonados como ahora. El parquing del barrio parece sacado de un 
país  sin  recursos.  Baches,  suciedad,  abandono  total.  Y  los  vecinos  del  Cros 
queremos vivir  con dignidad.  Queremos que se nos respete.  Que no solo se 
acuerden de nosotros cuando llega el IBI. Se acuerda usted con la rapidez con la 
que abrieron un local en el barrio cuando el PSC se lo pidió para montar sus 
charlas? Pues esas prisas son las que tendría que tener para arreglar lo que de 
verdad importa, lo que piden los vecinos, no lo que les pide un partido. Y esto sin 
ningún tipo de reproche, quiero decir, no, no, Sra. Rodríguez, quiero decir, que 
usted como partido pide una cosa al gobierno y se lo dan, por parte vuestra me 
parece fabuloso, no es… Y se lo digo hoy, con los vecinos aquí delante, hartos ya 
de escusas, el Cros no se calla. El Cros no se conforma. El Cros exige respeto. Y 
no vamos a parar hasta conseguirlo. Gracias. 

Sra. alcaldessa.-Miri, Sr. Tornay, a mi em sap greu. Em sap greu que vostè no 
sàpiga quan ha de ser un informador, perquè té tota la informació de que s’estan 
fent coses allà i quines, i quines estan en llista i quines depenen de diner, i de 
pressupost,  per  poder  vostè  informar  als  seus  veïns.  I  quines  vostè,  com a 
representant d’una associació de veïns, li toca fer. Jo crec que vostè té el paper 
invertit, i que el que passa és que està donant una imatge que és la que no 
correspon a la feina que s’està fent. Que no es feia res, és cert. Que s’estan fent 
coses  i  que  en  falten  també  és  cert.  Vostè  sap  que  hi  ha  un  contracte  de 
manteniment de parcs de lleure que no hi és ni en el Cros ni en el municipi ni 
enlloc, perquè aquest contracte no estava fet i que fins que ara no tinguem els 
diners al juliol no podrem fer front a això. I a més, també a mi, una de les coses 
que vostè comenta amb el tema de les rates, és que han sortit perquè s’ha fet 
actuació.  En aquí,  i  a altres punts  del  municipi,  que ara se li  comentarà,  en 
aquest cas. Està bé, i jo agraeixo que vingui la gent, però no només que vinguin 
quan  vostè  els  mobilitza  a  través  d’un  grup  fent  la  seva  feina  malament 
políticament. Perquè no es mobilitzen a través d’un grup, això. Sinó que jo crec 
que vostè ha de preguntar, i ha de preguntar als regidors pertinents, i ha de 
mirar  tota  la  informació  en  quin  punt  està.  No,  no  senyali.  Vostè  té  dret  a 
preguntar-ho i a poder donar una resposta. I una resposta amb la que correspon. 
Un moment,  estic  parlant jo,  Sr.  Tornay.  I  que els veïns puguin venir  aquí  a 
preguntar,  poden venir  tots,  no només perquè vostè  els mobilitza.  Igual  que 
nosaltres hem vingut quan hi ha hagut una reunió de veïns que vostè ens ha dit i  
hem anat allà. I tenim la llista amb la qual s’està fent compliment, que després li  
contestaran, a veure en quin punt estem, d’acord? No sé si vols afegir alguna 
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cosa? També tinc la paraula de la Susana López. Digui, Susana.

Sra. Susana López.- Gràcies, Sra. alcaldessa. Jo, com que vull parlar d’aquest 
mateix  tema,  suposo  que  per  això  l'alcaldessa  m’ha  donat  seguidament  la 
paraula i així ens podrà contestar als dos regidors que som del barri del Cros. Bé,  
jo com que a mi sempre m’agrada parlar en positiu, i això l'alcaldessa ho sap, i 
la majoria de regidors que em coneix també, jo vinc a dir que avui podem estar 
molt  contents.  Podem  estar  molt  contents,  quan  ho  expliqui,  segurament 
aquesta persona que ha dit  qué dices em dirà que tinc raó. Podem estar molt 
contents perquè tenim un Ple, gent de jovent, de jovent que és d’un barri del 
poble,  un  barri  d’Argentona,  que  s’ha  mobilitzat  pel  seu  barri,  que  s'està 
mobilitzant a les associacions, de manera sense interessos partidistes ni polítics, 
la majoria, tot i que hi ha algunes persones que els hi mouen interessos polítics, 
la majoria de la gent que està aquí, i sobretot del jovent, em consta que no. 
Perquè  s’estimen el  barri,  perquè  han  apostat  per  viure-hi  i  per  formar  una 
família i un futur en un barri que s’estimen. Perquè s’ho creuen. I a mi, si em 
permeteu, em recorda, i això queda una mica pedant, però és la veritat i ho vull  
dir, a fa 25 o 30 anys, quan jo vaig ser mare per primera vegada i vaig portar al 
món a un dels joves que està aquí, per això estic molt contenta i molt orgullosa 
avui, i jo començava a venir als Plens per reivindicar que el Cros existia i que el 
Cros necessita d’una atenció. No dic que sigui especial, però sí que sigui amb 
una mica de carinyo per part del govern d’Argentona, sigui quin sigui el govern i 
sigui quin sigui els colors que tingui aquest govern. Per tant, per mi avui és un 
dia per estar contenta, perquè tenim una sèrie de persones del barri, sobretot 
joves, però també recolzada per molta gent més gran, potser algunes persones 
més  grans  que  jo,  d’altres  de  la  meva  generació,  d’altres  d’una  generació 
anterior, que s’estan mobilitzant per un barri que s’estimen. Per tant, jo com que 
sempre m’agrada ser positiva, primer felicitar a la nova comissió de festes, que 
s’ha tornat a engegar i que s’està mobilitzant amb un mix de gent jove, nova, 
que creix amb ganes, i gent amb més experiència, que ja ha organitzat alguna 
festa, felicitar-los i animar-los a que les coses es fan així, de manera tranquil·la, 
amb  ganes  de  fer  coses,  però  sempre  amb  positiu.  I  em poso  a  disposició 
d’aquesta comissió de festes per qualsevol cosa que necessitin que els ajudi, 
perquè jo ara m’he alliberat d’una part de la política i, per tant, tinc més temps, i 
em poso a la vostra disposició. Però també vull animar al govern a mirar aquest 
problema. Tot el que estan explicant és veritat, està passant. Sí que és veritat 
que hi han algunes imatges que són una mica oportunistes, perquè clar, si tu fas  
fotos a les paneroles, en el moment que el dia abans s’ha fumigat, evidentment,  
si a tu et posen verí a casa teva, tu surts de casa teva. Llavors, aquella nit, el  
barri  estava ple de cucaratxes, perquè s’havia fumigat el dia anterior, que jo 
vaig preguntar a la regidora per què passa això, em va explicar que passava per 
això, s’ha de veure quina evolució té això. Jo li vaig demanar a la regidora el 
compromís de que si aquesta acció no funcionava, si s’aprofundirien aquestes 
accions  i  em  va  donar  aquest  compromís.  Jo  soc  una  persona  que  primer 
pregunto i després ataco, si és que cal atacar. I que espero no arribar a atacar si 
em responen per l’altra banda de manera coherent, com en aquest cas ha sigut.  
Tot lo que estan reivindicant és cert. Hi han moltes mancances. I jo animo al 
govern a fer, com vostè ha reivindicat, Sr. Collet, de govern. També m’hi poso, a 
disposició del govern, per ajudar-los, a escoltar a tota aquesta gent que s’està 
mobilitzant pel barri, a ajudar-los a fer la política des de l’associació de veïns i 
des de la comissió de festa, a fer la seva activitat des de les entitats de la millor 
manera i  de  manera  constructiva  pel  barri  i  per  tots.  Per  tant,  els  animo a 
escoltar-los, a no prejudiciar, i a que ens posem tot el Ple al costat d’aquests 
veïns que han vingut a mobilitzar-se. Gràcies. 
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Sra. alcaldessa.- Passo la paraula al regidor Collet. 

Sr. Xavier Collet.- Sí, gràcies. Bé, doncs començo amb el que feria referència la 
Sra. Susana. Escolti’m, el govern hi estem absolutament d’acord. Argentona, i no 
només en el Cros, Argentona necessita una societat civil organitzada, necessita 
entitats que treballin pel poble, pel veïnat, que treballin per interessos públics. 
Que els interessi la política no en el sentit partidista, que a vegades es confon, i  
alguns partits se n’intenten aprofitar, sinó que s’interessin per la política pel que 
fa a la cosa pública, al que és de tots nosaltres, al que és públic, al que són els 
equipaments, al que són els carrers, el veïnat, els veïns, a nivell social, a nivell 
de  tot  tipus.  Argentona  necessita,  de  fet,  tota  societat  necessita  que  els 
ciutadans es preocupin no només per casa seva, sinó pel seu entorn. I per tant,  
en aquí, ens hi trobaran tots els veïns, siguin del Cros, siguin d’un altre veïnat,  
siguin joves o siguin grans. De fet, i ara vull, no sé si parlo per algú dels que 
estan aquí, jo he intentat reunir-me amb algun d’ells, no cal que digui el nom, no 
ho he aconseguit encara, perquè no ha sigut possible, però ho hem intentat, i  
per tant els convido a veure’ns, no sé si amb algun representant d’ells mateixos, 
o  si  volen tots,  no  hi  haurà cap  problema,  ens podem veure i  parlar  de les 
necessitats que hi ha al veïnat i de les disponibilitats, i parlar del que s’ha fet i 
del que no s’ha fet, i de si ens posem d’acord en algunes coses o hem de discutir 
d’altres coses. Perquè evidentment, la gestió de lo públic, no es pot acontentar 
tothom.  Sinó  que  al  govern  el  que  ens  toca  és  repartir  les  responsabilitats, 
repartir  els pressupostos i  en aquí intentar avançar  tots junts amb el  mateix 
objectiu. Per tant, jo us convido a que ens puguem veure, repeteixo, que ho vaig 
intentar i  no ha sigut possible, però ofereixo altra vegada l’oportunitat.  I  per 
contestar  l’escrit  que  ha  fet  el  Sr.  Tornay,  miri,  el  mateix  que  li  ha  dit 
l'alcaldessa, em sap molt greu que digui això, perquè vostè té tota la informació 
que ara li  diré. I  el  convido a fer un exercici  objectiu.  Digui’m, en els últims 
mandats,  agafi  vostè  els  que  vulgui  de  mandats,  i  quantifiqui  en  diners  les 
inversions que s'han fet. Parlo d’inversions perquè és el que em toca. El convido 
a que faci això. Pensi en el veïnat del Cros i pensi quines inversions es van fer en 
els últims mandats. Jo ara li explico els que s’han fet en aquest mandat. 2 anys.  
A part de, això ho anem fent com a manteniment, i a més a més vull explicar, i 
no me n’amago, que ja sé que el veïnat no està en les òptimes condicions, igual 
que no estan en òptimes condicions altres veïnats, ja ho sé. Jo el que vull posar 
en valor és el que s’ha fet. El que s’ha fet, perquè portem només 2 anys, ens 
queden 2 anys, i portàvem un historial de molts anys que no s’havia avançat. 
Miri, manteniments ràpids, neteges de torrents, arreglar el camí de les escoles 
velles, reparacions en el veïnat. 

En aquest moment hi ha interrupció per part del públic.

Sra. alcaldessa.- S’ha de respectar el torn, si us plau. 

Sr.  Xavier Collet.-  Ho explico,  però jo crec que en una reunió ens podrem 
entendre millor. A Argentona hi han molts carrers i camins i pàrquings de sorra, i  
no els podem atendre tots a la vegada, ràpid. No podem. Per tant, anem fent 
reparacions, i són reparacions que tenen poca durada, perquè després torna a 
ploure i tornen a estar malament. I això el camí que porta a les escoles velles, 
com altres d’Argentona, es troben en les mateixes condicions. Però és veritat 
que s’han anat arranjant. Miri, vam comprar el casal d’avis, que estava tancat. I 
el vam arreglar. I ara, el vam inaugurar, no per fer-nos la foto, Sr. Tornay, el vam 
inaugurar perquè ara està a disposició dels avis del Cros i el poden gaudir cada 
dia. I poden fer-hi activitats. I gràcies a això, segurament ha sigut un revulsiu 
perquè  l’associació  de  gent  gran  del  Cros  estigui  més  activa,  i  ara  està 
organitzant mercats de segona mà. És a dir, que l’actuació que fa l'Ajuntament 
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té una repercussió directa amb els ciutadans. No ho fem perquè ens fem la foto i 
prou. Es va comprar l’espai que ara és l’espai polivalent. El vam comprar i el 
vam arreglar. I l’hem inaugurat perquè ara es pugui utilitzar. Per la gent jove, 
pels infants de 0 a 3 anys, també, en grups que s’hi faran activitats. I això també 
és perquè el  puguin gaudir els veïns. Hem arreglat el  despatx del  costat  del 
consultori del Cros. I l’hem arreglat perquè feia falta. Perquè quan a l’oficina del 
Cros s’han de fer segons quines entrevistes, s’han de fer en espais que no hi 
hagi altra gent per allà. I a l’oficina del Cros hi passa molta gent, perquè també 
es dona molt bon servei, a l’oficina del Cros. I això també és l'Ajuntament, que 
ho  promou.  Aquell  espai  al  costat  del  consultori  fa  falta.  Fa  falta  per  fer-hi 
reunions, per fer-hi activitats, per fer-hi xerrades, per fer-hi reunions els veïns. 
Quan nosaltres ens vulguem reunir amb el grup de joves, amb la gent gran, on 
ho farem? A l’oficina del Cros no s’hi cap. Podrem anar allà, a fer aquesta reunió. 
Per tant, era necessari que arregléssim aquest espai, que feia molts anys que 
estava inutilitzat. Vam fer el projecte de la cuina de les escoles velles del Cros, 
això ja ho saben, fa temps. Hem millorat tota la jardineria del Cros. Tota no, hem 
millorat molts parterres, moltes de les jardineres que hi han al Cros. I tota no, 
però s’ha millorat molt. S’han arreglat les futes de la plaça del Cros. 

En aquest moment hi ha interrupció per part del públic.

Sr. Xavier Collet.- A l’escola del Cros tenim el projecte per col·locar-hi plaques 
solars, ho farem aquest estiu. S’ha posat nova la llum dels passadissos a dintre, 
allà on hi ha els passadissos de l’oficina del Cros. El tendal de l’escola s’ha posat.  
El lavabo de l’escola del Cros, s’hi faran obres, al lavabo de l’escola del Cros, 
perquè durant les activitats, quan l’escola està tancada, però es fan activitats en 
el pati, es pugui utilitzar. Aquestes obres es faran aquest estiu, també. Estem 
fent el projecte, i això també ho saben, ho saben els veïns, ens vam reunir amb 
els veïns, ens sembla que vostè hi era, també, ens vam reunir amb els veïns i els 
hi vam explicar, s’està fent el projecte del nou camp de futbol del Cros. 

En aquest moment hi ha interrupció per part del públic.

Sr. Xavier Collet.- Tots som d’Argentona, no? Doncs s’està fent el projecte pel 
camp de futbol del Cros. Sumi, si us plau, li torno a fer la pregunta, sumi totes 
aquestes  inversions  i  si  us  plau,  faci’m una comparativa  del  que s’havia  fet 
abans, Sr. Tornay. I després parlem amb dades objectives del que s’ha fet i del 
molt  que  queda  per  fer,  però  que  s’ha  avançat  molt  en  aquests  dos  anys. 
Gràcies. 

Sra. alcaldessa.- Digui, Sra. Mar Rodríguez.

Sra. Mar Rodríguez.-  Era per no allargar-ho més,  ho sento,  perquè sé que 
s’allarga molt,  però  perdó,  puc  jo,  per  al·lusions,  amb el  Sr.  Tornay,  que ha 
comentat que l’espai aquest polivalent l’obrien per nosaltres, pel PSC, nosaltres, 
hi havien veïns que es volien reunir amb nosaltres, amb el PSC, al vostre, al barri 
del  Cros,  i  no  tenim un  espai  on  reunir-nos.  Aleshores,  perquè  els  veïns  no 
haguessin de pujar aquí al centre, nosaltres el que vam fer va ser demanar un 
espai a l’Ajuntament i molt amablement, ens van cedir el local polivalent, que 
encara no estava inaugurat, i per aquest motiu ens vam reunir allà, no perquè 
siguem el PSC, sinó perquè qualsevol grup municipal que s’hagi de reunir amb 
altres espais, com nosaltres quan anem a les Ginesteres, anem al local social de 
les Ginesteres, pues ens van cedir aquest espai. Però el cedeixen a qualsevol veí 
o a qualsevol grup municipal que necessiti reunir-se amb veïns d’allà. Gràcies. 

Sra. alcaldessa.- Sr. Tornay.

Sr. Raúl Tornay.- És que no sé per on començar, però bueno.
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Sra. alcaldessa.- Per l’inici. 

Sr. Raúl Tornay.- Per l’inici. Bueno, el tema del campo de futbol. Tuvimos una 
reuniones con los vecinos,  creo que,  es que, a mí no me gusta engañar,  en 
verdad, a la gente, entonces,  me voy a remitir  a lo que usted dijo,  no? Que 
puede ser que pase, no? Que en septiembre se empezaría y que dependíamos 
de una subvención, no? Quiero decir, si esa subvención no llega, no se hará el 
campo de futbol. Es que, resulta, que de las dos, tres, cuatro cosas que usted ha 
mencionado últimas, que quizá sean las más potentes y las más llamativas y las 
más tal, me ha hablado, se va a hacer, se va a hacer, se va a hacer, no? Y la 
conversación de este ha empezado, lo que hemos hecho, lo que hemos hecho, lo 
que hemos hecho. Y resulta que lo más llamativo es lo que se va a hacer, lo que 
se va a hacer. Yo no he movilizado a nadie, se lo quiera usted creer o no. Más 
me han movilizado a mí, eh, que yo a ellos. Yo no he movilizado a nadie. Lo que 
pasa  que,  tengo  que  decirle,  y  se  lo  he  enseñado,  vale,  que  hemos  ido,  a 
cualquier parque, al de “las Moreras”, al de la petanca, a donde juegan los niños 
que lleva un columpio tres meses roto, el único que hay allí cuando salen del 
colegio,  lleva tres  meses  roto,  aunque solamente  dicen  que  hace  un  mes y 
medio, dos, que se lo dijeron. Pues un mes y medio, dos, creo que había tiempo 
para arreglarlo. Las hierbas que hay justo detrás de la guardería, el año pasado, 
en verano, era una plaga de pulgas. Sigue estando como está. Entonces, eh, 
vemos,  en verdad,  que  todo lo  que son  las  instalaciones  públicas  del  barrio 
están, yo se lo digo y si usted se lo quiere creer se lo cree, y a mí lo que me 
gustaría es que lo solucionara, se lo crea o no se lo crea, me entiende? Porque 
nunca habíamos visto tanta dejadez de los espacios públicos como ahora. Se lo 
quiera creer, usted me dice que hago política, que hago no sé qué, yo no soy 
político, yo soy albañil, tengo una empresa de paletería, y encima trabajo yo y 
un peón, o sea, que no tengo ni trabajadores. 

En aquest moment hi ha interrupció per part del públic.

Sr. Raúl Tornay.- Una cosa es ser político y otra es ejercerlo o saber hacerlo, 
que yo creo…  

En aquest moment hi ha interrupció per part del públic.

Sr. Raúl Tornay.- A ver, déjeme repasar un poquito. Vale, sí, lo del tema del 
casal de àvis, me parece estupendo. Que haiga pasado de pagar un alquiler y 
tirar el  dinero cada mes, haiga cogido y lo hayan comprado,  me parece una 
gestión estupenda y de sentido común. El tema del espai polivalent? Me parece, 
en verdad me parece bien que si está parado, sobre todo la piscina municipal del  
Cros,  que treballa molt bé en això, i que le han dado ahora, le hayan dado un 
nuevo uso y todavía está en proceso de ese nuevo uso, pero en verdad a ese 
local lo único que se le ha hecho es que antes ponía espai de jove y ahora pone 
espai  polivalent.  O sea,  la  inversión  ha sido  un  cartel,  todo  y  que  estoy  de 
acuerdo en que si estaba parado las actividades, estoy de acuerdo en que se 
hayan vuelto a, pues, a hacer y tal. Es como el tema de las maderas. Pues les 
agradezco  que  las  hayan  arreglao,  después  de  dos  años,  que  ya  venía  del 
gobierno anterior, eh? Las cosas como sean. Llevamos dos años. Pero es que 
llevamos dos años diciéndole Xevi, hace un año, por ejemplo, Xevi, es que se ha 
caído una señora mayor, por favor, es que se está cayendo la gente. O sea, y ha 
tardao dos años, lo han arreglado? Bueno, no sé si es para sacar pecho o no, no 
lo sé. Yo, no quiero alargarme más. Solamente quiero que sepan, por mucho que 
quieran pensar que yo he movilizado, yo no he movilizado a nadie, están aquí 
porque ellos han querido, que, y lo único, por mi parte, lo único que me gustaría 
es que en verdad, realmente empezaran a trabajar por lo que en los barrios,  
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necesitan y le piden. Porque usted ha hecho hincapié en que es que nosotros 
veíamos conveniente que se tenía que hacer  un despacho en el  consultorio, 
porque nosotros creíamos que se tenía que hacer. Perdone, o sea, usted hace 
una cosa, hace una inversión, por muy pequeña que sea, en algo que usted cree 
que se tiene que hacer, pero deja de hacer lo que realmente los vecinos están 
pidiendo y lo que realmente hace falta en el Cros. Creo que se lo ponemos fácil,  
le hacemos una lista de lo que hace falta, de lo que tiene que hacer, en lo que 
tiene que invertir,  la  mayoría  de casos  es poco dinero.  Y  usted,  pues,  sigue 
haciendo, desde mi punto de vista,  un poco, no sé, caso omiso,  pero no me 
quiero alargar más. Ya está. Muchas gracias. 

Sra. alcaldessa.- Abans per donar per tancat aquest torn, perquè encara hi ha 
la Sra. Pasqual, que vol afegir alguna cosa...

Sra. Mariona Pasqual.- Bueno, només volia afegir, Sr. Tornay, que vostè diu 
que no ha mobilitzat a ningú. Aquí hi ha un missatge seu a Facebook, el seu 
Facebook.  Mensaje para todos los vecinos del barrio del Cros. Esta tarde a las 
17:30 h hemos quedado en el local de la asociación de vecinos para ir juntos al 
Pleno que se celebrará hoy en Argentona a las 18:30 h para luchar por un barrio  
mejor. Hay que hacerle entender al gobierno actual que el Cros existe. Si esto no 
es movilizar, hijo mío, no sé. 

En aquest moment hi ha interrupció per part del públic.

Sra. alcaldessa.- El públic hauria d’estar callat, si us plau. Tindrà el seu torn. 
He demanat que es tingui respecte, sinó, s’haurà de marxar de la sala, qui no el  
mantingui. Jo crec que està bé, mobilitzar, però potser lo que hauria d’haver fet 
és convocar una reunió, de govern, 

Sr. Raúl Tornay.- No me deja contestar? 

Sra. alcaldessa.-  Sí,  ara li  deixaré contestar.  Del govern, amb els joves que 
tenen aquestes inquietuds, i ho podíem haver debatut, no crear un conflicte on 
no n’hi ha. Perquè sí que segurament hi ha moltes coses que manquen. Quan 
nosaltres pensem, ho fem amb els barris i pensem en Argentona en global. I el 
pressuposat  no  arriba  ni  amb  un  ni  amb  dos,  a  fer-ho  tot,  sinó  que  s’està 
treballant en que es pugui arribar. I tenim un mandat en fer-ho. I lo que jo crec 
que s'ha de valorar és a finals de mandat, com s’ha arribat amb aquestes coses. 
Pot contestar.

Sr. Raúl Tornay.- Moltes gràcies, Sra. alcaldessa. Yo no he movilizado a nadie. 
Entonces, yo voy a decir aquí lo que ha pasado. Los vecinos llevan desde hace 
un mes, un mes y medio, cansados, hartos. Entonces, lo que están haciendo, y 
se  lo  digo  francamente,  en  un  grupo de WhatsApp,  en los  que hay muchos 
vecinos del Cros, es, ha sido, quejarse, se han hartado, me entiendes? Entonces, 
este mensaje que dice usted que yo estoy haciendo, que es mentira, vale? No, 
no, que es mentira que esté movilizando a nadie. Quiero decir, la gente está 
movilizada, lo único que pasa que hubieron varios vecinos que me dijeron oye, 
es  que  porque  no  los  ponemos  todos  en  redes,  para  que  haya  una 
comparecencia masiva de gente. Entonces, si usted mira el mensaje, hombre, 
evidentemente, también soy vecino de mi barrio, y evidentemente puedo utilizar 
mis redes sociales. 

Bueno, pues, vale, pues sí, bueno, yo le vuelvo a repetir, yo no he movilizado a 
nadie, y ese mensaje ha sido porque si mis vecinos me dicen no a mí, se dice en  
el  grupo,  oye,  vamos  a  hacer,  vamos  a  meter  en  redes,  para  hacer  la 
movilización  más  grande,  no,  no… No,  le  vuelvo  a  repetir,  yo  no  he  hecho 
ninguna movilización, vale? Lo que pasa que evidentemente si tengo las redes 
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sociales, hemos usado, lo mismo que lo he puesto yo, lo habrán puesto otros, y 
para eso están, me entiende?

Sra. alcaldessa.- Sra. López. 

Sra. Susana López.- Bé, jo voldria, sobre aquest tema, que a mi em sap greu 
que, amb tantes coses que s’han de parlar en un Ple, amb aquest públic que ha 
vingut avui, que torno a dir que estic molt contenta, que s’estigui parlant de si  
un regidor ha mobilitzat o no ha mobilitzat. En comptes de parlar del fons, que 
és el que jo volia amb la meva intervenció dirigir-me. A mi també m’ha arribat, jo 
també soc regidora d’aquest Ple, i a mi també m’ha arribat aquesta informació, 
jo  sabia  que  els  veïns  vindrien  avui.  I  avui  no  s’està  parlant  de  que  jo  he 
mobilitzat a ningú. Per tant, en canvi, s’està parlant de que, jo crec que deixem 
això de mobilitzar o no mobilitzar, sinó parlem de que s’ha de posar fil a l’agulla, 
nos tenemos que poner a trabajar, que no dic que no s’hagi treballat fins ara, Sr. 
Collet,  una  broma  que  si  em  puc  permetre,  si  ens  mirem  a  comptar  les 
inversions  crec  que  guanyo jo  de  sobres,  eh?  Però  bueno,  tot  lo  que  es  va 
invertir en el Cros quan jo era de regidora de cohesió, crec que li guanyo de 
sobra. Si vostè vol guanyar-me, té dos anys, però bueno, si vol guanyar-me, té 
dos anys per invertir,  però crec que no pot arribar.  No pot arribar perquè jo 
anava dopada amb una subvenció de la Generalitat, super important, però sí que 
gràcies a la intervenció dels tècnics del pla de barris i gràcies a molta gent que 
va col·laborar, es van poder invertir tots els diners en quatre anys, o sigui que, 
per això, era una broma per poder baixar una miqueta el to, que vostè ha fet 
una comparació, però per molt que vulgui, no em podrà guanyar. I res més, pues 
això, posem-nos a treballar i ja està. 

Sra.  alcaldessa.-  Abans  de  donar  per  finalitzar  el  Ple,  i  acomiadem ja  a  la 
secretària, sí que en aquest cas fem la convocatòria oberta per fer reunió, en 
aquest cas amb els veïns. 
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